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НОВИ САД 

З А П И С Н И К 
 

са V седнице Скупштине Града Новог Сада одржане 3. децембра 2024. године, у згради 
Скупштине Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.04 часова.  

 
Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 
На основу података из електронског система за вођење седнице Скупштине Града Новог Сада, 

седници су присуствовали одборници: 
 

1.  МИЛАН АЛАНОВИЋ 40.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 
2.  ВИОЛЕТА АРСИЋ 41.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 
3.  МАРКО АЧАНСКИ 42.  ЖЕЉКО МАТИЋ 
4.  ДАНИЛО БАБИЋ 43.  ЖАРКО МИЋИН 
5.  СТЕВАН БАБИЋ 44.  МАРИЈА МИЛАНКОВИЋ 
6.  МИЛЕНКО БАЧИНА 45.  РАДОМИР МИЛЕНКОВИЋ 
7.  КАТАРИНА БАУЛОВ 46.  ДРАГАН МИЛИЧЕВИЋ 
8.  МИША БАЧУЛОВ 47.  МАЈА МРНУШТИК 
9.  ВАСИЛИЈА БОЈИЋ 48.  БОРИСЛАВ НОВАКОВИЋ 
10.  ЦВИЈА ВАСИЋ 49.  МАРИНА НЕДЕЉКОВИЋ 
11.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 50.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
12.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 51.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
13.  ЕЛПИДА ВЕСЕЛИНОВИЋ 52.  БРАНИСЛАВА ПАНДУРОВ 
14.  ПРИМ. ДР СЦ. МЕД. ВЛАДИМИР ВРСАЈКОВ 53.  БИЉАНА ПАНТИЋ ПИЉА 
15.  СЛОБОДАН ВУКАС 54.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
16.  ДЕЈАН ВУКОВИЋ 55.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
17.  ДИНА ВУЧИНИЋ 56.  МИРАН  ПОГАЧАР 
18.  БОСИЉКА ДЕЛИЋ 57.  ТАТЈАНА ПОКУШЕВСКИ 
19.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 58.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
20.  САЊА ДРАШКО 59.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
21.  МИЛКО ДРОБЊАКОВИЋ 60.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
22.  ГОРАН ЂОКИЋ 61.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
23.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 62.  БАНЕ СВИТЛИЦА 
24.  КРИСТИНА  ЖАРИЋ 63.  МАРИЈA СМИЉАНИЋ 
25.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 64.  ДОЦЕНТ ДР ДРАГАН СТАЈИЋ 
26.  ПРОФ. ДР РУЖИЦА ИГИЋ 65.  МИЛАН СТОЈЕВ 
27.  ЈАСМИНА ИЛИЋ 66.  ИВАН СТРИБЕР 
28.  БРАНИСЛАВ ЈОВОВИЋ 67.  МИЛОШ ТУБИЋ 
29.  ДРАГАНА ЈОВОВИЋ 68.  ПРОФ. ДР ВЕСНА ТУРКУЛОВ 
30.  КРИСТИНА КАРАИЋ 69.  САЊА УЗЕЛАЦ 
31.  ЂУЛА КИШ 70.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
32.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 71.  БОРИС ФЕЈДИ 
33.  НЕМАЊА КНЕЖЕВИЋ 72. РАДОМИР ХАЏИБАБИЋ 
34.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 73. ДРАГАН ХЕМОН 
35.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 74. ПЕТАР ХОЛИК 
36.  ПРОФ. ДР ВЕЉКО КРСТОНОШИЋ 75. МЛАДЕН ЦВИЈЕТИЋ 
37.  ДЕЈАН КУЉА 76. ИГОР ЦРНОБАРАЦ 
38.  СТЕВАН ЛАТИНОВИЋ   
39.  ДУШКО ЛОНЧАР   

 
На основу података из електронског система за вођење седнице Скупштине Града Новог 

Сада, седници није присуствовала одборница Бранка Зарић.  
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Седницу Скупштине Града Новог Сада  је отворила и њеним радом руководила 
Дина Вучинић, председница Скупштине. 

 
Председница Скупштине је замолила све присутне да минутом ћутања одају 

почаст страдалима у трагичном догађају приликом обрушавања надстрешнице на 
Железничкој станици у Новом Саду 1. новембра 2024. године.  

 
Председница Скупштине  је замолила одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 
присутних одборница и одборника на седници. 

 
Председница Скупштине  је утврдила  да седници Скупштине Града присуствује 

75 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 
Председница Скупштине је обавестила  одборнице и одборнике  да ју  je одборницa 

Бранка Зарић обавестила да је спречена да присуствује седници. 
 
Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда достављен  је одборницама и одборницима  у сазиву седнице 

и допису од 2. децембра 2024. године. 
 

  Дана 29. новембра 2024. године, Иван Срдановић поднео је председници 
Скупштине Града Новог Сада оверену писану оставку на функцију одборника Скупштине 
Града Новог Сада, која је достављена одборницама и одборницима  уз допис од 2. 
децембра 2024. године. 

 
На основу члана 69. Закона о локалним изборима Скупштина доноси одлуку којом 

констатује да је одборнику престао мандат одмах, односно на првој наредној седници. 
 
У складу са наведеним председница Скупштине је предложила  да се оставка 

Ивана Срдановића на функцију одборника Скупштине Града Новог Сада уврсти у дневни 
ред и да се разматра као 1. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 75 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова прихватила овај предлог за допуну дневног 
реда. 

Председница  Скупштине је замолила одборнице и одборнике да се изјасне о 
предложеном дневном реду у целини. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 74 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова утврдила 
 
 

ДНЕВНИ РЕД 
 

1. Оставка Ивана Срдановића на функцију одборника Скупштине Града Новог Сада 
 

2. Предлог за разрешење Градоначелника Града Новог Сада Милана Ђурића 
 
 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да им је пречишћен 

дневни ред доступан у електронском облику. 
 
У складу са чланом 42. Пословника Скупштине Града Новог Сада  председница 

Скупштине  је обавестила одборнице и одборнике да ју је  одборница Бранислава 
Пандуров обавестила да иступа из Одборничке групе СТРАНКА СЛОБОДЕ И ПРАВДЕ И 
ПОКРЕТ ЗА ПРЕОКРЕТ у Скупштини Града Новог Сада. 

 
Затим  се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 

 
Ад.број: 020-176/2024-I 
1. тачка дневног реда 
 

ОСТАВКА ИВАНА СРДАНОВИЋА НА ФУНКЦИЈУ ОДБОРНИКА 
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА  

 
У складу са чланом 67. став 1. тачка 9. и 68. став 1. и 2. Закона о локалним 

изборима одборник Иван Срдановић поднео је 29. новембра 2024. године оверену писану 
оставку на функцију одборника Скупштине Града Новог Сада. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања, на 

основу поднете оставке, утврдила је Предлог одлуке о престанку мандата одборника 
Скупштине Града Новог Сада, који  је достављен одборницама и одборницима уз допис 
од 2. децембра 2024. године. 

 
Председница Скупштине је  отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање  Предлог одлуке о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада Ивана Срдановића. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 75 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
2. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ЗА РАЗРЕШЕЊЕ ГРАДОНАЧЕЛНИКА ГРАДА НОВОГ САДА 
МИЛАНА ЂУРИЋА 

 
Образложен предлог за разрешење Градоначелника Града Новог Сада Милана 

Ђурића поднело је  30 одборника Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница  Скупштине је  упитала да ли представник предлагача, Стеван Бабић 

жели да изнесе допунско образложење предлога.  
 
Стеван Бабић, председник Одборничке групе КРЕНИ-ПРОМЕНИ НОВИ САД, 

представник предлагача: „Град Нови Сад некада симбол безбедног и уређеног града 
претворен је у место где грађани више не осећају сигурност и поверење у институције. 
Најтрагичнији догађај урушавање надстрешнице на железничкој станици од 1. новембра 
2024. године у ком је животе изгубило 15-оро људи док су две младе особе у критичном 
стању није случајан несрећан догађај већ последица вишегодишњег занемаривања 
стручности, одговорности и контроле. Ова трагедија је резултат катастрофалног 
управљања градом где се гради мимо дозвола за градњу или се дозволе издају без 
адекватних провера и консултација са стручњацима, а институције игноришу своје 
законске обавезе. Последица оваквог вођења града су дубоке са нарушеним основним 
принципима безбедности са све већим страхом међу грађанима. На протесту одржаном 5. 
новембра 2024. године више од 30.000 грађана јасно је изразило своје незадовољство 
актуелним управљањем градом и захтевало оставку Градоначелника као једини морални и 
политички чин. Уместо да уважи захтеве грађана, Градоначелник Милан Ђурић је протест 
окарактерисао као чин вандализма, наглашавајући појединачне инциденте као што су 
бацање боје и разбијање стакла на Градској кући. Ови изоловани инциденти за које 
постоји сумња да су режирани од стране људи блиских властима коришћени су за 
скретање пажње са суштинских проблема и игнорисање легитимних захтева грађана. Ово 
је показало дубоко непоштовање према грађанима. Поред трагедије, проблеми управљања 
Градом додатно се продубљују. Власт предвођена Српском напредном странком на челу 
са Ђурићем одговорила је на мирне протесте слањем провокатора и батинаша који су 
намерно провоцирали сукобе и нападали грађане. У акцији 15 минута тишине 
организованој у знак солидарности са жртвама трагедије, нападају се ученици средњих 
школа због учешћа, а професори се излажу мобингу и присиљавају се да се изјасне где су 
били у 11.52 када је акција одржана. Овај репресивни однос према грађанима и 
просветним радницима јасно указује на режим страха који је завладао градом. Разлози за 
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разрешење Милана Ђурића се гомилају сваким даном. Посебно је скандалозно што је 
човек кога је на његов предлог пре три месеца смо овде у Скупштини, Скупштина Града 
га је именовала за директора Градског саобраћајног предузећа означен је од Европске 
полиције и ухапшен као члан међународног криминалног картела за продају кокаина. Ово 
постављање представља још један доказ како партијско запошљавање криминал и 
корупција угрожавају функционисање градом. Сви ови догађаји јасно показују да 
господин Ђурић више нема ни морални ни политички легитимитет да води Нови Сад. 
Његов останак на функцији представља претњу безбедности и стабилности града али и 
понижење за све Новосађане који су скрхани болом и тугом. Град заслужује компетентно 
и одговорно руководство које ће ставити интересе грађана  испред личних и страначких 
интереса. Због тога да се расправи о гласању и гласа о разрешењу господина Ђурића, јер 
је безбедност и јавни интерес грађана на првом месту.“ 

 
Председница Скупштине је отворила претрес. 
 
У претресу су учествовали: Борислав Новаковић, Сања Драшко, Младен Цвијетић, 

прим. др сц. мед. Владимир Врсајков,  проф. др Вељко Крстоношић, Биљана Пантић 
Пиља, Срђана Самарџија, Миша Бачулов, Дина Вучинић, Игор Црнобарац, Жарко Мићин, 
Радомир Хаџибабић, Дејан Куља, Марија Миланковић, Душанка Ђокић, Миран Погачар, 
Стеван Бабић, Борис Фејди, Младен Алановић, Маја Мрнуштик, Драгана Јововић, Милош 
Тубић, Миленко Бачина, Драган Миличевић, Виолета Арсић, Стеван Латиновић, Душко 
Лончар, Дејан Мандић, Марина Недељковић, Драгана Крагуљац, Ђурађ Јакшић и Милан 
Ђурић. 
 

Борислав Новаковић, председник Одборничке групе  Народни покрет Србије-
Еколошки устанак: „ У животу једног града има разних трагедија али највећа је она 
трагедија која је нас задесила 1. новембра јер ју је скривила држава. У свим битним 
тачкама у којима је ова трагедија могла да буде предупређена стајале су институције. 
Када држава ради посао он мора да буде одговоран, озбиљан и поуздан. У Новом Саду 
држава није демонстрирала компетентност и стручност, него аматеризам, незнање и 
корупцију. И то је потпуно неодрживо. Ако погледате линију одговорности видећете да је 
пројектант Саобраћајни институт ЦИП, дакле деценијама уназад једна од најугледнијих 
институција и стуб државе у домену којим се они баве, други у линији одговорности је 
Министарство грађевина као финансијер, трећи Железнице Србије као инвеститор па све 
до институција Града. Прво, Градоначелниче очекивао сам да ћете заштитити  не 
појединце, него струку. Прва вест која се појавила у медијима је било спиновање о томе 
ни мање ни више да ли је Завод за заштиту споменика културе Града крив или није, да ли 
је била предвиђена реконструкција или санација и упуштање у једну терминологију коју 
разумеју заиста људи из струке и која је прилично компликована. То је био тренутак први 
који сте пропустили да изађете и заштитите интегритет људи који представљају 
институције Града. Било је то класично спиновање, тражење жртве и ни мање ни више 
уместо да се крене од оних који су најодговорнији кренуло се од оних који уопште нису 
одговорни. Дакле, уместо да анализа крене од ЦИП-а, од Министарства грађевине који 
као финансијер има право надзора, уместо да светла буду уперена према Железницама 
Србије потом према кинеском извођачу и његовим подизвођачима а онда према 
француској фирми Ежис и мађарској фирми Утибер који су били надзор, прво се кренуло 
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од тачке у којој кривица не постоји. То су тренуци када ради институција овога Града 
ради политичког интегритета овог града треба да станете и да не штитите појединце, него 
да штитите истину, да штитите компетентност и да храбрите људе који доносе одлуке 
који су искључиво ослоњене на чињенице и на струку. Пропустили сте да то урадите. 
Међутим, шта нисте пропустили да урадите, а где лежи ваша апсолутна кривица. Дакле, 
били сте на отварањима, укључујући и оно кобно када је председница покрајинске владе 
говорила да је железничка станица урађена по највишим европским стандардима 
напротив да је урађена тако да нам  Европа може завидети, по свим стандардима, 
укључујући и безбедност. И били сте део те атмосфере и објективно сносите одговорност 
за то. Дакле, овде није ствар да ли сте ви лично доносили неке одлуке које производе 
правне последице које би вас учиниле одговорним, то је оно што ви правници зовете 
субјективна одговорност. Ја вам говорим о томе да је контекст у ком сте радили, 
атмосфера у којој сте радили, вас учинила саучесником односно човеком који није 
предузео ни једну радњу којом би могао да предупреди оно што се догодило. Господине 
Ђурићу жао ми је што сами нисте поднели оставку. Оставке се у нашој по много чему 
оскудној политичкој култури доживљавају као неку врсту јавног срамоћења и неславног 
одласка из политике. Напротив, у свакој добро уређеној држави оставка значи да 
преузимате одговорност и оставка пре свега служи томе да заштитите лични и 
професионални интегритет. Да сте поднели оставку остали бисте без функције, али бисте 
задржали ауторитет и релевантност. Оставка није начин да се оде из политике, него да се 
преузимајући одговорност у једном тренутку светла образа вратите у политику и не знам 
зашто се уопште када су у питању оставке код нас толико емотивно приступа томе. 
Једини човек који је одреаговао људски и професионално пре годину, годину и по дана 
био Бранко Ружић када се догодила трагедија у Рибникару независно од тога да ли је 
министарство на овај или онај начин инволвирано независно од тога да ли је предузело 
било коју радњу или је изостала нека радња, он је из моралних разлога поднео оставку. Ја 
то изузетно ценим он је мој политички опонент, али мислим да је то пример како треба 
поступати. Дакле, није добро да ми вас уверавамо у то да треба да поднесете оставку, то је 
лична ствар, и ја мислим да би било добро да сте то урадили потпуно независно од ове 
седнице. Оно што додатно оптерећује вашу позицију је чињеница да сте предложили за 
директора, односно за вршиоца дужности директора ГСП-а Младена Паповића који је део 
међународне трговине кокаином. Никада, не у новијој политичкој историји него никада у 
историји града Новог Сада се није догодило да је именовано лице учествовало у диловању 
кокаина и то на међународном нивоу. Ви сте га предложили на место директора и већ та 
чињеница чини вас одговорним и већ та чињеница би морала да услови вашу оставку. 
Додатно сте закомпликовали себи ситуацију јер сте имали контрадикторне изјаве. 
Председница Скупштине је рекла да господин Паповић није члан СНС-а ви сте рекли да 
је био два-три месеца. Молим вас да се договорите са госпођом Дином Вучинић да ли је 
био члан или није, мада мислим да то није релевантно и није пресудно важно. Дакле, неко 
ко је именовано лице и неко кога сте ви предложили бави се диловањем дроге на 
међународном нивоу и ту се свака прича завршава. То је оставка и то моментална оставка. 
Надаље, мислим да се ситуација у Граду из тренутка у тренутак компликује. Колико је то 
условљено вашим личним чињењем и нечињењем, али колико стицајем околности у 
којима сте се затекли као актер  можемо сада да анализирамо предуго би трајала моја 
дискусија да то радим у детаље. Али заиста се у Новом Саду догађају чудне ствари. Од не 
метода у води које узгред речено нису први пут да се одмах разумемо, али не на тај начин 
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и не у тој мери и не начином на који се скрива проблем па до свих осталих ствари које се 
по први пут у историји Новог Сада појављују као проблем а били су потпуно нетипични 
за овај град који је комунално, урбано и на сваки други начин био узор још у тзв. великој 
држави која се звала Социјалистичка Федеративна Република Југославија која је имала 22 
милиона становника у којој је Нови Сад увек узиман као град који је на један узоран 
начин решен и урбанистички и комунално. Никада проблем питке воде није био проблем 
у Новом Саду. Никада урбанистичко масакрирање овог града није била тема јер је 
урбанистички складно грађен и на максимално хуман начин, не увек, и не сваки пут, 
лично сам спреман и лично да преузмем део одговорности у четири године када сам 
управљао јер не мислим да је све било идеално али ја лично сам се трудио да буде што 
уређеније па до ових задњих случајева. Дакле, ваш мандат је оптерећен грешкама Нови 
Сад је изгубио примат града који је најуређенији у држави, Нови Сад се више не развија 
плански, складно, хармонично и у складу са очекивањима Новосађана. Ја вас због тога 
молим да размислите о оставци јер је ваша позиција после свега овога, по мени, потпуно 
неодржива.“ 

 
Сања Драшко, председница Одборничке групе Александар Вучић - Нови Сад 

сутра: „Драго ми је да смо отпочели на достојанствен начин онако како вам је тешко да 
прихватите да би било нужно да се понашамо овде, па бих желела да чињенично, да 
логички, да емпиријски да вам укажем да не постоји нити директна, нити индиректна веза 
Градоначелника Ђурића са пројектовањем, са извођењем радова или са надзором, 
контролом изведених радова на реконструкцији железничке станице, нити било ког 
инфраструктурног објекта, људи, толико смо сви свесни. Ваша прича, а посебно 
претходних говорника обичан спин, обична обмана народа и чиста злоупотреба несреће и 
трагедије која се у Новом Саду десила са том тугом још увек функционишемо и са 
дужним респектом према жртвама немиле трагедије и породицама ожалошћених се заиста 
и понашамо ми који представљамо данас овде власт, коалиција наша и заиста у сваком 
смислу делимо тај пијетет који показујете поштовани Градоначелниче и према 
породицама и према трагедији, али је заиста ван сваке памети повезивати председника 
државе, председника Владе или Градоначелника са оваквим, са грађевинским стварима 
где постоје стручњаци који на томе раде, а при том држава показује одговорност и 
осумњичени, сваког чека просто судбина у складу са законом и нисмо ми овде дошли да 
ви нама објашњавате да ли су нужне оставке на овај или онај начин, а посебно као 
представници бившег режима који заиста никад вам није пало на памет за најгнусније 
ствари које сте радили у овом нашем граду никада вам оставка није пала на памет, ни 
извињење неко. Ниједна овде тврдња одговорности Српске напредне странке Александра 
Вучића, Милоша Вучевића или Милана Ђурића једноставно не стоји, није заснована на 
чињеницама, нити техничку документацију сте гледали, нити пројекте, нити сте 
надзирали радове, ја вас молим да колико год можемо достојанствено данас кроз ово 
прођемо без да се у том смислу много правдамо, јер ово су апсолутно чињенице које 
народ које интелектуална јавност мора да разуме и да схвати. Знате, само да скренем 
пажњу и да подсетим да се месец дана пре избора оних неких тамо десила она трагедија у 
Контрасту, никада нам на памет није пало да је конзумирамо и рабимо не дај Боже у 
складу са својом политичком кампањом оно што ви као представници опозиције данас 
овде радите вама на част вама на суд, вама на образ. Волела бих да се сетимо и да не 
прође без помена шта је то за време жутог режима се десило у нашем граду како нам је 
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нестала целокупна некада веома јака, веома снажна и моћна новосадска привреда. Како 
сте нам уништили фабрике, како сте нам уништили и Новкабел, Машиноалат, Победу, 
Електропорцелан, Југодент, Југоалат, Кокру, Центрославију, Агровојводину, све чега сте 
се латили и доватили. Да ли је то Српска напредна странка уништила? Да ли је то 
уништила, да ли је то урадила Српска напредна странка или ви који седите овде у овим 
клупама барем она старија господа која међу вама седе, а ви сте нужно са њима у 
коалицији? Тако да, морате мало да истрпите нешто што вам с правом и чињеницама 
говорим и упућујем. Да ли је Српска напредна странка тада оставила без плате и без хлеба 
преко 40.000 Новосађана? Није. Знате да није. А ко јесте? Е, па то је био подухват 
странака које данас овде заједно удружени нама држе моралне придике и нама 
објашњавају како би то требало да се води град, а делима су показали и мисле да смо 
заборавили шта су урадили Новом Саду и на који начин су нам булевари нестајали јел' те 
јел тако. Сад смо дошли до тога да овде удружена екипица, екипа, доводи чак и децу од 3 
године даје им ваљак и даје им црвену боју као забога боју крви да њоме фарбају Трг 
Милетићев, Трг где нам је Милетић, Трг слободе нашег  Града и то је као јако симпатично 
и сад сви то треба да тако и сагледавамо. Мени лично апсолутно није. Иако смо ми заиста 
и до сада сто пута на сто начина показали колико смо посвећени раду добробити овог 
Новог Сада нашег овог нашег драгог града, заиста мислим да наши резултати треба да 
говоре уместо нас и да не треба да наседамо на провокације људи који су се овде окупили 
да, пошто су упали у проблем, и то је свима јасно, ушли сте у проблем, ви треба да 
оправдате своје деловање на политичком тржишту у Србији, да то можда оправдате 
неким са оне стране границе и тако даље па сте сада нашли да конзумирате на 
најбруталнији начин трагедије које се дешавају и у другим градовима, дешавају у разним 
струкама, десиле су се и овде. Сценарио којима се понашате које правите по граду Новом 
Саду су срамотни, срамотан вам тај чин, срамотно је оно што нам од града радите, 
срамотно је то што када се скупите из читаве Србије па дођете у Нови Сад не можете 
ништа друго осим уништавања и вандализма да урадите. Ви мислите да сте овом 
седницом коју сте данас, коју смо сазвали на ваш захтев јер смо демократски 
оријентисани зато што желимо да гајимо демократију у овој нашој установи и институту 
по вашем захтеву заказали седницу, да ли заиста мислите да се бојимо расправе, после 
свих резултата које смо ми постигли и после свега што смо добро урадили за Нови Сад и 
Новосађане, да ли заиста мислите да се Милан Ђурић плаши расправе о разултатима 
његовог рада? Уверићемо вас данас да то није тако, иако и јесте тако мислили, иако  
желите да нас сатанизујете иако желите да сатанизујете и председника државе и владе и 
нашег градоначелника ми смо ту да разбијемо такве ваше намере, тако што ћемо о 
чињеницама да расправљамо. За протеклих 12 година у Новом Саду замислите ми нисмо 
затворили ниједну фабрику, али смо зато отворили 14 нових. Нисмо отпуштали 
Новосађане, никог слали кући без посла и хлеба, к ао што сте то ви радили, него смо 
упослили 48.000 Новосађана. Просечна плата је била 47.000,00 динара онда када сте ви 
водили Град, а данас је 115.000,00. Пензије су више него дупло увећане. Изградили смо 98 
км саобраћајница, 35 км пешачких стаза, 46 км бициклистичких стаза, 135 км нове 
водоводне мреже, реконструисали смо још 156 чисто да имате и то у виду. 303 км нове 
канализационе мреже је изграђено да има и за Бачулова и да се деца играју, изградили смо 
9 нових вртића, 17 смо реконструисали, градимо још 4, изградили смо једну и сада 
градимо још две школе, изградили смо 3 дома здравља, то су чињенице, јел се слажете са 
тиме? То су чињенице. То није тако настајало, него је неко вредно радио на томе 
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даноноћно радио на томе. Једини смо град људи у Европи који у исто време гради 3 моста 
и заиста ми се много свиђа што сте тражили данашњу седницу и очекујем да ћемо у 
даљим јављањима за реч се потрудити сви да ме допуните са оним што сам заборавила да 
побројим као врло добре ствари урађене за Град Нови Сад у протеклих 12 година. 
Градоначелниче, неизмерно смо ми посвећени следбеништу вас и неизмерно поштујемо 
све што сте урадили за овај град, неизмерно поштујемо што сте посвећени раду, а рад 
препустите другима. Ми смо ту, ми смо већина и ми ћемо победити људи.“ 

 
Младен Цвијетић, се јавио за реч због повреде Пословника: „Дакле, рекламирам 

члан 78. Пословника о раду, говорник може да говори само о питању које је на дневном 
реду. Госпођа Драшко је говорила о томе како следи Милана Ђурића и како су жути 
лопови крали пре 10 и 12 година није поменула  жртве скоро ниједном и само на почетку 
како би оправдала и себе и своје крваве руке и крваве руке Градоначелника. Дакле, били 
сте дужни госпођо Вучинић да спречите одборницу да говори када је изашла ван теме 
дневног реда. Дакле ја то вама хоћу да кажем дакле причамо о вашим крвавим рукама, не 
причамо о томе шта је било.“ 

 
Председница  Скупштине је указала одборнику Младену Цвијетићу да је 

рекламирао погрешан члан Пословника Скупштине.  
 

Прим. др сц. мед. Владимир Врсајков, председник Одборничке групе СТРАНКА 
СЛОБОДЕ И ПРАВДЕ И ПОКРЕТ ЗА ПРЕОКРЕТ, се јавио за реч због повреде 
Пословника: „Рекламирам члан 101. Морам да одговорим на неке од тврдњи шефице 
Одборничке групе владајуће већине. Морам да вас питам пошто сте директно прозвали 
одборничке групе, ја као шеф одборничке групе имам право да приговорим. Тражили сте, 
причали сте о томе шта се десило, само нисте могли да дефинишете да ли је то струка 
крива зато што се десило на железничкој станици или је божија воља или мислите као 
господин Ђурић да је најважније да он нама каже како унесрећени разумеју трагедију и не 
криве државе. Ја заиста после таквих ваших речи ја не знам шта би више додао. Ви сте, 
имате 15 грађана погинулих и вама је то ето десило се, десило се, а хоће ли се десити 
поново, ако ви наставите то исто да радите, хоће се десити поново, обећавате нам да неће. 
Мислим ја не разумем и те приче о томе ко је уништио фирме више стварно прекините, ја 
сигурно нисам а сви ми добро знамо да сте у највећој мери уништили ви између 1990. и 
2000-те године ви сте уништили те фирме које сте набрајали. А што се тиче ваше приче о 
детету ја само ми је пред очима изашла одмах слика вашег љубљеног председника како 
без маске обилази децу на онкологији за време короне и више тога и ниже од тога 
односно нема.“ 

 
 Миша Бачулов, председник Одборничке групе ГГ Хероји-Миша Бачулов, се јавио 
за реч због повреде Пословника: „Овако ја ћу само да одговорим на прозивку у вези ових 
фекалија да је Институт за јавно здравље утврдио да у проливеној течности нису биле 
фекалије већ зрењанинска вода, иста та зрењанинска вода којом ви трујете народ 
последњих 20 година.“ 
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Вељко Крстоношић, председник Одборничке групе Демократска странка, Покрет 
слободних грађана и Зелено леви фронт: „Изненадило ме ово што је претходна говорница 
се захвалила нама на достојанству и на томе да желимо да се одржи ова седница у добром 
духу. Не тако давно подсетићу вас да су чланови Српске напредне странке са трга 
физички терали одборнике и чланове Демократске странке када су хтели само да одрже 
конференцију за штампу. То није се догодило само једном већ више пута и ја ћу вас 
подсетити да је то садашњи премијер оправдавао као чин људи који су изразили своју 
вољу. Мене је ово што се сада дешава изненадило морам да признам. Ја морам да изразим 
своје изненађење што се уопште ова расправа догађа. Ви сте све време бежали од 
одговорности за било шта и дугачак је списак ствари због чега је ова власт предвођена и 
премијером, а онда после његовим наследником одавно требала да буде разрешена 
дужности, а тај дугачак списак сада немам времена да вам потанко образложим, тако да 
ћу се фокусирати само на оне најактуелније ствари и није тема ове седнице реклама 
инфраструктурних пројеката који су се догодили у Новом Саду, тема ове седнице је 
афера, тема ове седнице су афере које су потресле Нови Сад, афере са изразито тужним и 
трагичним крајем. Трагедија на железничкој станици која се догодила 1. новембра није 
изолован случај и није несрећан случај. Морамо га назвати правим именом то је 
последица онога како се ради у држави већ 12,5 година, како се управља пројектима и 
како се ти пројекти у инфраструктури преносе. У овом тешком тренутку за овај град, у 
овом трагичном тренутку за овај град због жртви због породица тих жртви све ово што се 
догодило морамо назвати правим именом. Сви ти недужни људи на железничкој станици 
страдали су због корупције ове власти. У читавој држави послове више не добијају они 
који знају, већ они који су погодни. Подобни добијају послове а не способни и то како се 
радило са железничком станицом није изолован случај, таквих пројеката има гомила и 
сада док ми причамо овде о одговорности Градоначелника, о одговорности градског већа 
и оних су гласали за одређене ствари многи људи су угрожени неким новим 
надстрешницама и неким новим трагичним потенцијалним догађајима који могу да им 
падну на главу. И немојмо да тражимо пуно примера, ево идимо само неких 100-тињак 
метара од овог дома, ајде да одемо до гараже, монтажне гараже која се налази у близини 
Позоришта, та монтажна гаража је постављена још за време Маје Гојковић када је била 
Градоначелница на 10 година јој је рок трајања, тренутно су стубови кородирали, 
попуцали, гаража се наслонила на једну страну и тренутно је темпирана бомба. Срећа па 
су људи из Јавног предузећа које то одржава одлучили да забране паркирање на крову 
иначе постоји објективна опасност да се та гаража уруши. Таквих пројеката у Новом Саду 
има море, у Србији још више. И ни у једном моменту, морам сад то да поделим са вама, 
нисам помислио да се Градоначелник боји расправе, али сам очекивао да ће дати оставку 
из моралних разлога и када причамо о томе која је одговорност Градоначелника и 
Градског већа не можемо да не споменемо објективну и субјективну одговорност. 
Објективна одговорност је та да се срушио објекат који је у јавном власништву, који је у 
претходне четири године два пута био реконструисан и на чијем отварању и промоцији 
тог објекта је био Градоначелник и активно се укључивао у његову промоцију и то је 
објективна одговорност дефинитивно. Међутим, у његовом случају постоји и субјективна 
одговорност. Субјективна одговорност се генерисала након трагедије, дакле након 
трагедије се Градоначелник укључио активно у пројекат који је имао само једну ствар за 
циљ да се случај заташка, да се кривци сакрију и ревитализују а да се потенцијална 
одговорност челника државе склони у страну. Више пута је учествовао у обманама 
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грађана да није било реконструкције надстрешнице. Сада знамо да јесте и да је у току 
четири године на надстрешници вршена корекција и није то нажалост једини пут када су 
грађани Новог Сада били обманути од стране људи који воде Град. У августу месецу вода 
у Новом Саду је била загађена ваљкастим црвима, чињеница је била да су грађани Новог 
Сада пили воду која је била обогаћена ваљкастим црвима. Међутим, и Градоначелник и 
Градско веће људи који воде град су више пута излазили и лагали Нови Сад, лагали 
грађане Новог Сада да је вода исправна. Онда се догодило да Институт за јавно здравље 
Војводине је дао свој налаз где се јасно види да је ваљкастих црва у тој води било и шта 
се догодило. Нико из „Водовода“, нико од људи који су субјективно одговорни није 
кажњен. Нико од људи који су лагали Новосађане није кажњен није поднео оставку, не, 
смењен је директор Института који је рекао истину и то је још један разлог због чега ова 
градска власт мора да буде промењена и мора да оде што пре из Градске куће. На крају, 
као врхунац овог театра апсурда имамо случај директора Градског саобраћајног предузећа 
и када ми неко каже да ту нема одговорности људи који су га предложили, а предложио га 
је Градоначелник и Градско веће ево га предлог ту све пише, који је стављен на дневни 
ред, не могу да се сложим са тим већ могу само да се насмејем. Човек кога сте именовали 
за директора Јавног комуналног предузећа је члан Међународне организоване групе која 
је кријумчарила кокаин из Јужне Америке. То се никада до сада није догодило и шта смо 
добили као одговор. Добили смо неколико одговора а то је човек није био члан у то време 
када је шверцовао Српске напредне странке, одлично, ви сте га онда после примили јер је 
већ био осведочени дилер, уредну биографију је послао па јесте и ја се ту слажем а шта 
сте очекивали да ће у биографији написати ја сам дилер дроге и молим вас примите ме да 
будем директор. Он је у биографији написао, ја ћу вас сад подсетити да је одговоран, 
амбициозан, комуникативан, спортског духа са великом жељом за усавршавањем и 
напредовањем и способан за индивидуални као и за тимски рад. Ја разумем што сте га 
примили, човек има добре квалификације, али знали сте да тај човек купује гласове за 
Српску напредну странку то је знао цео Нови Сад и сада из ове говорнице ја поручујем 
грађанима Новог Сада свако ко је узео новац или неки поклон од Српске напредне 
странке узео је новац који потиче од трговине кокаином, то је сада јасно. Мени не треба 
доказ јер је доказ дао Европол, а Европол је за разлику од вас санкционисао, односно 
наложио вам да санцкионишете човека кога сте изабрали за директора, Европол је 
европска агенција јер да је било по агенцији која је наслоњена на нашу државу, очигледно 
да тај човек би био и даље функционер  Српске напредне странке у Новом Саду коме је 
поверено предузеће које има више од 1000 запослених и на које су упућене десетине 
хиљада Новосађана и то је и субјективна и објективна одговорност и Градоначелника и 
Градског већа и после тога не знам шта треба да се догоди да би ова градска власт 
поднела одговорност, да би показала одговорност према својој функцији, да би ова 
градска власт коначно препустила град неким људима који имају добре намере. Ово што 
сте демонстрирали у последњих 12 година не иде никоме, ја се извињавам председнице ја 
сам био потпуно на вашој страни када сте реаговали на добацивање одборника опозиције, 
јер сматрам да то није културно, али видим да имате два аршина значи мени све време 
константно добацују одборници ваше владајуће већине, а то што ја причам госпођо 
Драшко ево имам још 15 секунди само да вам одговорим. То је да ово што сте изнели као 
инфраструктурне пројекте нисте нас убедили да ова градска власт ради против 
Новосађана и ја апелујем на одборнике већине да гласају за смену ове градске власти.“ 
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 Сања Драшко, председница Одборничке групе Александар Вучић - Нови Сад 
сутра, се јавила за реч због повреде Пословника: „Морам овог пута да будем прецизинија 
када дефинишем представнике опозиције јер делују ми тако мало помешано јел те и ту су 
неки млади лидери Динка Грухоњића и ови старији, а ови млађи онда не схватају да негде 
треба да реагују и на ове старије колеге ваљда и нека смена генерација код њих се дешава, 
мада руку на срце ви нама такви заиста лепо одговарате, тако некомпетентни, 
некомпетентни сте ви свакако, некохерентни мени сте лично и смешни док гледам како 
варате и обмањујете народ. У складу са чланом 100. чак и 101. бих скренула пажњу 
председнице, што се тиче њихових перформанаса на улици оно када Погачар вата 
мегахона, Бора задње редове шахт Топлане да се мало угреје, знате  старе штосеве овде 
морамо да будемо искрени да изнесемо чињеницу, да изнесемо истину, нас Новосађани 
прате и гледају монтажна гаража о којој сте причали је постављена, поставио је Синиша 
Бубњевић људи моји у време Боре Новаковића, јер могуће да изађете за говорницу и тако 
ноторну лаж нам саопштите и ником ништа. Лига, Бора Новаковић и чак украли пола те 
исте монтажне гараже у складу са политиком са којом се свакако и представљате 
грађанима.“ 
  

Биљана Пантић Пиља, се јавила за реч због повреде Пословника: „Ја бих пре свега, 
за разлику од вас који сте се из опозиције толико потресли да изјавим саучешће 
породицама настрадалих зато што то заиста јесте трагедија ужасна која се догодила и која 
је потресла наш град, али жалосно је што се нисте сетили ни саучешће да изјавите. Могу 
ли да вас замолим да ми не добацујете слободно изађете за говорницу и кажете шта имате 
госпођо ако имате било шта да кажете, пошто једино што имате, ево како је почела 
седница и показујете пијетет према жртвама тако што се смејете у вашим клупама, 
добацујете, ако можемо да ми вратите време пошто ми већ други пут добацује, али мени 
то не смета,  да вам кажем срам вас било. Нигде пијетета, нигде приче о жртвама, а 
причате о корупцији, зар вас није ни мало срамота ја ћу само вас погледати, а ви знате 
кога гледам, да ми ви причате о корупцији господине који сте гласали из Солуна који сте 
давали тендере Боровици и који сте украли читав један булевар, да не причамо о Топлани 
и о свему осталоме и ви дођете станете овде и причате о корупцији. Ви немате ни стида 
ни срама, зато што злоупотребљавате малолетну децу, зато што хушкате грађане једне на 
друге и престаните да изазивате страх код грађана Новог Сада да ће се нешто срушити 
урушити да ће се нешто страшно десити. Овде су једино вама господо из опозиције крваве 
руке и  пуни џепови пара од ваших финансијера и не бирате средства како да се 
обрачунавате са....“ 

 
 Срђана Самарџија се јавила за реч због повреде Пословника: „Указујем на повреду 
Пословника члан 96. ја бих молила председавајућу да опомене колеге који су предложили 
данашњу седницу да је тема дневног реда разрешење Милана Ђурића. Значи причајте 
господо о томе дајте нам аргументе због чега би требало да се разреши Милан Ђурић. 
Дајте нам праве аргументе, ја бих замолила моје колеге одборнике да се пријаве и да се 
јаве сада сви за реч и да ми изађемо и да кажемо због чега Милан Ђурић треба да остане 
Градоначелник Новог Сада, а ви изађите и кажите нам који је ваш предлог рецимо, ,ја 
жива нисам да сазнам који је ваш предлог да буде Градоначелник Новог Сада уместо 
Милана Ђурића. Ајде убедите нас, причајте нам о тој особи, причајте нам мало и 



13 

 

грађанима које сте позвали изађите пред њих и реците ко је ваш предлог за 
Градоначелника Новог Сада дајте нам, можда и променимо мишљење.“ 
 

Миша Бачулов, председник Одборничке групе ГГ Хероји Миша Бачулов: „Не знам 
како би вама могао да се обратим, пошто поштовање моје немате од када сте одбили да 
прихватите одговорност све у, ово се све врти око одговорности. Нико од нас није трчао 
да тражи нове изборе, нити да мења власт, већ да се одговорност прихвати. То је кључ 
свега, молим вас, а и када сам дошао овде питао сам се како ће сценарио овај ићи а сад 
видим како иде, они нападају жуте, жути нападају ове и спинује се прича са оним зашто 
смо ми заправо овде. Е, овако када смо код тих фекалија, мој адвокат је ту, овде је 
извештај од Института за јавно здравље где је утврђено да ту фекалија нема, тако да ко 
помене још једном и ко ме исклевеће за те фекалије добиће кривичну, оно што сам ја 
рекао рекао сам баш да би изазвао вашу реакцију овакву, ви ништа аргументима не 
браните, улазите клеветом то сте урадили сами сте скочили себи у стомак тако да сад 
молим вас. Овако, што се тиче изазивања хаоса и нереда имамо идентификовали смо људе 
који су организовали управо тај хаос и неред, е чекајте, чекајте, ја нисам упадао вама у 
реч нити ћу вам упадати у реч, молим вас пустите ме. Овде су слике одговорних за то а то 
ћемо, чекам позив јавног тужиоца да све у детаље изнесемо. То су припадници навијачких 
група који су блиски Српској напредној странци и који поносно вичу Ацо Србине на свим 
скуповима и који су идентификовани и за које имамо гомилу сведока који ће посведочити 
да су ту били. Овако, пошто сви као договорени излазите и имате своју песмицу како сте 
градили, изградили и како никад није било боље и како се.. ја сам овако написао један 
састав који ћу ја вама да прочитам сада о томе шта ја мислим зашто би наш уважени 
Градоначелник требао да поднесе оставку. Овако – зато што је део криминалне 
организације, део картела на власти који корупцијом. намештеним тендерима, избором 
фирми неспособни и без знања да реконструишу нашу железничку станицу одговорни за 
убиство 15 људи међу којима су већином млади и деца. Зато што је за в.д. директора 
ЈГСП-а поставио нарко дилера то је његова одговорност лична, зато што се ионако 
ништа... Ја износим своје мишљење да ништа не изоставим молим вас. Зато што се ионако 
ништа не пита, већ градом и даље управља Вучевић који је за време своје владавине сваки 
тендер наместио фирмама које воде новосадски криминалци и тајкунски блиски 
Вучићевој странци. Е, ја сам лично писао за разлику од вас коме пишу остали говоре 
госпођо. Све сте богатији, живите у кућама од милион евра један пример је и наша 
председница Скупштине која по наводу грађана преко фирми рођеног брата добијала 
тендере да по хитном поступку реконструишу кровове по школама док већина тих 
поступака у школи имају равне кровове. То су неки од тих апсурда што ви радите и како 
чупате паре од грађана. Ђурић мора да оде зашто што својим камарилом намешта послове 
криминалцима и тајкунима да граде и где год им се ћефне безобзирно уништавају град и 
угрожавају наше суграђане. Мора Ђурић да оде јер лаже и обмањује грађане дозвољава да 
по нашем граду маскиране силеџије нападају наше ђаке и професоре. Ђурић мора да буде 
разрешен јер није тражио смену начелника полиције која је осакатила Илију Костића 
човека од 74 године. Али у једној ствари морам да се сложим са вама и они претходни су 
исти као и ви били и они пре вас, ја нисам припадао ниједнима, ја сам овде изашао и 
заступам грађане. Ја нисам припадао ни једнима тако да те приче, значи то спиновање, то 
вам сада не пролази, грађани знају ко сте и шта сте и ја вам нећу судити, ја нисам судија, 
али сами ћете видети да ће вам грађани судити.“ 
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 Дина Вучинић: „Нешто сте ми брзо прочитали господине Бачулов тај ваш састав, 
губили сте се мало између редова. Али знате шта је срамотно и тужно? Што сте и ви 
питали да вам се упишу деца и сваки ваш захтев је испуњен, ми смо сву децу уписали. Ми 
данас захваљујући новим вртићима имамо их 10 од како је водио град Милош Вучевић па 
наставио Милан Ђурић ми имамо места и за вашу децу у тим вртићима. Срам вас било. 
Поднесите кривичне пријаве пријавите мој рад било где, ја се вас не бојим ви брзо читате 
ваш немушти састав. Не знате ни у ком сте реду ни који вам је зарез ни где вам је тачка. 
Срам да вас буде. Водила сам образовање четири године, толико деце уписала, помогла, 
знам све шта желите да кажете, сачекајте, морате још пуно да учите овде у Скупштини. 
Ви деци продајете ви деци стероиде продајете ви желите, ви децу учите да треба да буду 
на стероидима, то сте ви, ја сам децу уписивала заједно са Милошем Вучевићем и 
Миланом Ђурићем градила вртиће и школе, никад већи буџет, никад већи буџет за 
образовање није био. Ви саветујете децу, искоришћавате децу у гимназији да изађу на 
улице без сагласности њихових родитеља, ви учите децу да треба да буду на стероидима. 
То ви радите, то је ваша политика. То сте користили у вашој кампањи немојте да читате 
брзо ваше саставе, боље прочитајте то што сте написали спорије гласије ако можете, 
нисте ни ви сигурни у то што изговарате, а и ваша деца су уписана и ваших пријатеља и 
кумова треба да вас буде срамота. Пријавите, срам да вас буде, пријавите сва деца су 
уписана, ви деци продајете причу да треба да имају стероиде и да користе лажне и 
свакакве супстанце приликом тренирања оно што је опасно по њихово здравље, ви 
изводите децу без сагласности њихових родитеља  потпуно противправно на улице, ви 
хушкате децу малолетну водите своју децу на некакве митинге, хоћете дати свом детету 
кантицу да нас полива, да напада некога у граду. То радите ви, ви сте фекалије просули 
испред споменика културе Града Новог Сада, треба да вас буде срамота, немојте да 
устајете са места, ја ћу увек устати полако образложити све што будем  желела.“ 
 
  Игор Црнобарац се јавио за реч због повреде Пословника: “Рекламирам повреду 
Пословника у делу где је одборник Бачулов грубо нарушио достојанство овог дома и свих 
одборника тиме што им је отворено претио члановима владајуће да само још једном 
понове да су биле фекалије у питању то што је он испуштао на градску кућу па ћемо не 
знам како завршити нисам разумео онај део тако да ћу оставити три ..., чућемо, тек ћете 
нам то показати јел, у реду. Исти тај одборник Бачулов је најављивао па сад после себе 
демантује видим да му је данас значи поента да се опере извештајем Батута од истих тих 
фекалија а помало се пере и од остатка опозиције тиме што се ограђује од њих, ваљда и он 
схвата да му је боље да пође својим путем него да иде заједно са онима које су 
Новосађани више пута јасно показали да не желе да их виде на челу Града, исте те 
Новосађане који су 2012. године отерали са чела града, исти тај Миша Бачулов не може 
му дозволити да се огради од њих јер свакако дели њихову политику пошто је то човек 
који је свега неколико дана након највеће трагедије која је погодила наш град након 
другог светског рата на комеморативни скуп са дан након што су завршени дани жалости 
у Новом Саду док је трајало уписивање у књигу жалости овде у Градској Скупштини 
дотерао цистерну како је он рекао пуну фекалија па се возао са њом по Булевару 
ослобођења који смо ми реконструисали прошле године, сигурно је то било веома 
занимљиво за њега и за његов политички перформанс не знам да ли га је сам писао или су 
то писали исти они који пишу и за ове остале невладине организације веома оригинално 
али није нимало приличило Новом Саду и свему ономе што Нови Сад представља.“ 
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Жарко Мићин се јавио за реч због повреде Пословника: “Пријављујем члан 101. 

Пословника достојанство Скупштине Града сматрам да је повређено излагањем 
претходног говорника. Претходни говорник је у једном моменту споменуо неке 
насилнике са капуљачом. Претпостављам да је то мислио на оне насилнике који су пре 
неког времена демолирали градску кућу на оне насилнике, на те мало пре исто један од 
говорника је спомињао како је на градској кући су само поломљени прозори као мало 
ишарани, а на снимку смо могли да видимо како чупају камеру, чупају камеру, проваљују 
врата, да није би ло полиције унутра, они би провалили врата и развалили и демолирали 
апсолутно целу Градску кућу и то је свима било јасно. И то се десило уместо да су 
пустили људе да тугују не, они су призвали насиље. Ја нећу да кажем да је неко од њих 
организовао насиље, али ћу да вам кажем да таквим понашањем су призвали насиље и оне 
насилнике који су се тамо појавили и оно што су они урадили како су разбили градску 
кућу, а тао није први пут да вам кажем, немојте заборавити не постоји трагедија која није  
злоупотребљена од стране опозиције. Као да једва чекају да се тако нешто деси, ружно 
што то можда кажем, али као да једва чекају зато што после сваке трагедије коју смо 
имали, после Рибникара, одмах буквално сутрадан су већ кренули протести и на челу тих 
протеста су били људи из опозиције, не обични људи, него људи из опозиције.  Исто тако 
Мало Орашје и  Дубона, иста прича. Ставља неко у уста Милоша Вучевића најуспешнијег 
Градоначелника у историји Новог Сада људи моји, три пута биран, захваљујујћи њему 
вам је данас плата просечна у Новом Саду 115.000,00 динара и овом овде човеку Ђурићу 
само да знате.“ 
  

Борислав Новаковић се јавио за реч због повреде Пословника: “Председнице 
Скупштине лично сте повредили два Пословника прво, тачке извињавам се Пословника, 
прво је члан 93. задњи став, када председник Скупштине говори као одборник 
председавање препушта заменику председника Скупштине дакле, председавање је у том 
моменту требало да преузме заменик председника и да вам да реч, ви сте просто устали и 
дали себи за право да одговорите што не би требало да буде ваш манир. Друго, члан 101. 
каже дакле да је свако дужан у свом излагању да се обраћа са одређеним нивоом 
уважавања. Дакле, сви присутни на седници члан 100. Скупштине су дужни да поштују 
достојанство Скупштине и да се обраћају једни другима са уважавањем. Није добро да ви 
као председница Скупштине употребљавате изразе срам вас било. Дакле, ви сте 
председница Скупштине и морате задржати објективност и то подједнаку  и према 
странци којој припадате и према опозицији без преке потребе, а није било преке потребе 
ти изрази не могу да се користе, ако се користе могу евентуално одборници међу собом да 
то чине, али ви да говорите неком одборнику срам га било је крајње некоректно а рећићу 
вам зашто је додатно некоректно. Некоректно је јер сте се лично увредили због чињенице 
да је он указао на нешто што он сматра чињеницом да ли је чињеница или није то може да 
утаврди тужилаштво или полиција. Наиме, скренуо је пажњу да по његовим 
информацијама ваш брат има фирму ...“ 
  

Председница Скупштине је прекинула у излагању одборника Борислава 
Новаковића и истакла да је она такође одборник и да је прва међу једнакима и да има 
апсолутно право да говори за говорницом и да себи уступи реч. 
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Борислав Новаковић: „Али немате право да ме прекидате немате право да ми 
упадате у реч и сада поново кршите Пословник“.  
 
 Председница Скупштине је поново прекинула у излагању одборника Борислава 
Новаковића и истакла да је он тај који греши у вези са повредом Пословника и истакла да 
је она такође одборник и да може да изађе за говорницу исто као и он, као и да је прва 
међу једнакима. 
 
 Борислав Новаковић: „...Узимате моје време. Узимате два минута. Хоћете ли 
вратити 30 секунди...“ 
 

Председница Скупштине је још једном прекинула у излагању одборника 
Борислава Новаковића и указала му да је истекло време за његово излагање. 
   

Радомир Хаџибабић се јавио за реч због повреде Пословника: “Рекламирам 
повреду члана 101. неодговорна опозиција се поново покушава опрати за оно насиље које 
смо видели данима већ у Новом Саду, дакле месец дана траје ова агонија, ово дивљаштво 
у граду које видимо, које једна агресивна мањина покушава да представи како је хаос у 
држави.  Нападају Градоначелника траже његову смену а не знају да наброје имена 
жртава нису изјавили ниједно саучешће нису отишли ни на једну сахрану. Градоначелник 
је свакој породици изјавио саучешће и Градоначелник заједно са својим сарадницима је 
отишао на сваку сахрану. Зашто сад ћутите? Сада нема уа. Значи незнате имена ниједне 
жртве и ви мислите да имате тапију на бол. Неће вам ово проћи, ово насиље које ви 
покушавате да спроведете у Новом Саду, у Београду, у свим осталим градовима неће вам 
проћи, а то што прозивате и председника Републике Александра Вучића и председника 
Владе Милоша Вучевића и Градоначелника Милана Ђурића само говори колике су то 
личности, који су то лидери и Српска напредна странка се њих не стиди, стаћемо сваки 
пут иза сваког нашег човека а поготово иза Градоначелника.“ 
 
 Дејан Куља, председник Одборничке групе СРБИЈА ЦЕНТАР – БРАВО НОВИ 
САД: „Ова ванредна седница није изненађење чак ни за одборнике власти јер када је 28. 
августа Милан Ђурић изабран за Градоначелника заиста нико није очекивао оволики број 
афера, чак и највећи песимисти. Прошло је 98 дана и заиста треба бити мађионичар, 
худини да изазовете оволики број афера и да у оваквој мери дестабилизујете понизите и 
растужите Нови Сад. Сетимо се краја августа и појаве ваљкастих црва у пијаћој води и 
тада је власт кренула да обмањује грађане како је све у реду, како је вода исправна иако 
резултати испитивања воде показују сасвим супротно и показују да вода није ни 
техничка. И то није било довољно па је Српска напредна странка по школском примеру 
непотизма запослила Милену Табаковић на место директора Института за јавно здравље 
Војводине апсолутно нестручну. Иначе треба споменути да је и син Јоргованке Табаковић 
још 2022. године изабвран за заступника Развојног фонда Војводине...“  
 

Председница Скупштине је прекинула у излагању одборника Дејана Куљу и 
указала му да се држи теме дневног реда. 
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     Дејан Куља: „...Искрено да вам кажем да ли породица Табаковић има пса или 
мачку, али не могу да гарантујем...“ 
 
 Председница Скупштине је још једном прекинула у излагању одборника Дејана 
Куљу и указала му да се држи теме дневног реда или ће бити принуђена да му изрекне 
меру одузимања речи. 
 

Дејан Куља: „...да у наредном периоду кућни љубимац породице Табаковић неће 
бити директор јавног предузећа у Србији. Наравно, проблем пијаће воде није решен него 
је прекривен новим проблемом. У септембру на десетине хиљаде људи у Новом Саду 
добило је увећане рачуне за струју, рачуни или нису стигли или су били драстично 
увећани и тада није било одговорности власти, а у основи проблема је корупција, фирма 
Монтоп ХРС у власништву Марка Босанца Боскета члана Српске напредне странке...“ 
Увећане рачуне за струју су добили грађани Новог Сада, исто тако су конзумирали воду 
обогаћену нематодама, а ви сте одговорни за то. Наравно да то треба да споменем. 1. 
новембра 2024. године десила се највећа трагедија у Новом Саду од Другог светског рата, 
погинуло је 15 људи и двоје тешко повређено. Разлози за пад надстрешнице је корупција 
апсолутна спрега власти и криминала. По процени пројектаната реконструкција 
надстрешнице требала је да износи 3 милиона евра, плаћено је 16 милиона евра, пет пута 
више и то није било довољно да посао урадите како треба. Након трагедије власт нас је 
убеђивала да је све у реду, да нико није одговоран, да надстрешница није била предмет 
реконструкције, наравно све је то лаж и тада се обманули грађане. Након притиска народа 
и опозиције поједини одговорни су завршили у притвору, али они најодговорнији двоје 
најодговорнијих су и даље на слободи, а то је премијер Србије Милош Вучевић и 
градоначелник Новог Сада Милан Ђурић. И као у  животу што нерешени проблем изазива 
нове проблеме, тако се десило и Новом Саду, па имамо полицајце, крвнике који пребијају 
Илију Костића господина од 74 године коме је одстрањен део тела због тортуре у 
полицијској станици.“ 
 
 Након изречених мера опомене због непридржавања дневног реда, председница 
Скупштине је одборнику Дејану Куљи изрекла меру одузимања речи.  
   
 Сања Драшко се јавила за реч због повреде Пословника: “Ја вас молим тражила 
сам повреду Пословника, скрећем вам пажњу председавајућа члан 96. опет у вези са 
чланом и 100. и 101. поводом излагања претходног говорника односно господина Куље 
морате једноставно повести рачуна не може господин Куља да изађе и да каже разболела 
се маца породице Табаковић крив је Градоначелник, десило се ово крив је Градоначелник, 
морамо мало да усмеримо ову расправу јер начин на који се понашају, потпуно удаљени 
од теме, а са јел'те ако имамо у виду оно што се дешава на улицама, морамо их мало 
усмерити, они јесу млади одборници, морамо имати то у виду свакако и поштујем то што 
имате то у виду, али просто морају да науче да се служе Пословником док је време.“ 
 
 Марија Миланковић се јавила за реч због повреде Пословника: “Ја се јављам за 
повреду Пословника тачка 96. колега се наравно потпуно удаљио од теме ја бих вас 
молила да му скренете пажњу да мало прочитају Пословник и да виде како могу да се 
понашају, ово је ипак институција тако да уличарско понашање оставите за улицу молим 



18 

 

вас. При том колеги не можете да скренете пажњу да се не држи текста, тај текст му је 
написан тако да ако престане да чита и гледа у њега он више неће знати зашто је изашао 
на говорницу. Ја бих рекла да колега се губи мало у једној ствари, он више не зна којој 
странци припада више их је променио па прича о криминалу и корупцији, они причају о 
криминалу и корупцији нема никакве одговорности као што сте чули о кривици 
Градоначелника, то није споменуо ниједном и да вам кажем само када ћемо већ о 
криминалу и корупцији да док је садашња опозиција била на власти у Војводини и Новом 
Саду да је 64 милијарде динара нестало из буџета Покрајине, па хајте о томе да причамо 
онда када ћете већ да скрећете са теме, да је хоботница била  Фонд за развој, Фонд за 
развој нових технологија, Фонд за капитална улагања где су нестале те 64 милијарде? 
Хајте да причамо о томе па нам онда то објасните ако већ желите да вређате Пословник. 
Хвала лепо. Не тражим да се изјасните.“ 
 
 Душанка Ђокић, председница Одборничке групе „Социјалистичка партија Србије 
– Јединствена Србија“: „Мислим да овде у сали колико год нас има нико није остао без 
саосећања за ову страшну трагедију која се десила 1. н овембра у Новом Саду. Нико није 
остао равнодушан и то је сигурно и немојте да лицитирамо ко је више или мање тужан на 
посебан бол младости која је угашена. Верујте ми, тај дан прво што сам урадила све вибер 
групе свих ђака сам активирала они су путници, углавном долазе из тих места и чекају ту 
аутобус, сам звала да ми се јаве да видим да ли су добро, петак је, некада оду раније са 
наставе. Дакле, немојмо да лицитирамо тугом, али оно што сам говорила када смо имали 
ону конститутивну седницу у августу месецу рекла сам и било ми је драго да међу 
младим људима опозиционарима има заиста људи са мог матичног факултета и некако се 
радовала дебати, јер управо је ова говорница ово место где ћемо разменити мишљења. 
Дакле, свака добра власт мора да има добру и конструктивну опозицију. Имамо ли 
проблем, па ајде да га решавамо не деструктивним комфликтом него конструктивним. Да 
не нападамо једни друге него да нападамо проблем. Дакле, господо, ми овде нисмо 
судије, ми нисмо довољно компетентни да утврдимо ко је кривац за пад надстрешнице, 
али у исто време морамо да пустимо и институције да раде, не смемо да их блокирамо, не 
смемо да дозволимо да суд неколико дана не ради. Тужиоци кажу да је за једног потребно 
пет до  шест сати да га испита, пазите то је много људи у низу које треба испитати и треба 
утврдити кривицу. Хајте да пустимо људе да раде свој посао немојте да будемо 
нестрпљиви и када се тугује знате онда се тихује, онда се не галами и то негде мора да 
нам буде јасно. С друге стране оно што бих ја посебно осудила јесте да се изводе ђаци на 
улицу, верујте ми ја сам и 2000-те године била професор и била у учионици када је руља 
долазила са свих страна и звала моје ђаке напоље. Тад сам била изузетно млад професор 
нисам их наравно постила да изађу напоље. Јер знате шта када желим да их изведем у 
позориште или у галерију ја морам да питам њихиове родитеље  и да ми они потпишу 
пристанак, а камоли да их изведем на улицу. Знате, ми упишемо тамо изостанке и он каже 
нешто му се деси на улици знате ко ће да одговара? Нико од вођа опозиције ни позиције 
нико год него ми који смо тада држали час. Тако да молим вас, ја се апсолутно 
саглашавам да се негује критичко мишљење и то мора да буде и ми то радимо, посебно 
ми који предајемо друштвене предметее али ни случајно ми са наших часова не смемо да 
подстичемо наше ђаке на било какву политичку активност. Просто то није дозвољено. 
Они не морају ни да знају којој ми опцији припадамо, верујте ми ја о томе никад ни не 
причам. Причам о књижевним делима. А оно што учите кад читате књижевна дела ист је 
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једна врло важна ствар ако читате класике, невоље уједињују људе без обзира на 
вероисповест, на нацију и на шта год, уједињују. Шта смо ми овде? Ми смо се сад овде 
као поделили на неке који су више тужни, мање тужни и кривимо за све Градоначелника. 
Као што сам говорила на избору за Градоначелника да апсолутно стојимо иза 
Градоначелника Милана Ђурића и целог његовог тима који ради, то кажем и сад. Ако 
неко добро поознаје Нови Сад и Новосађане то је он. Дакле, никаква одговорност не 
постоји за ово и ви то добро знате и сигурно боље разумете неке ствари него можда неки 
од нас који се баве неким другим пословима. Дакле, ми ни на једном претходном сазиву у 
скупштћинском нисмо расправљали о реконструкцији железничке станице, надстрешнице 
или чега год јер то просто није било у домену  Града, него у домену Републике. Дакле, 
кривац мора да се нађе али то сигурно није Милан Ђурић. Хајте пустимо институције да 
раде и чекајте да имамо наредне неке седнице да крене тај град да функционише како 
треба. Ово је велики град ми сад овим свим стварима заправо кочимо развој тог града. 
Нас чека још бар неколико седница до краја године где ми морамо да расправљамо о врло 
озбиљним стварима, а ми се бавимо овде неким стварима које су тренутно уопште 
неважне и ми не доносимо одлуке. Дакле морамо да пустимо институције молим вас 
институције да пронађу кривце, ланац кривице сигурно постоји, али ми то тренутно овде 
не можемо да пронађемо. Откуд нам компетенције молим вас. Ја знам да међу вама можда 
има грађевинаца али то није довољно.  Дакле пустимо институције да ураде и врло ћемо 
стати иза свих оних одлука које институције донесу, молим вас немојте бити тако 
нестрпљиви.  Дакле апсолутна подршка Градоначелнику и његовом тиму.“ 
 
 Миран Погачар се јавио за реч због повреде Пословника: „Дакле рекламирам 
повреду Пословника члан 96. претходни говорник се није, односно говорница се није 
држала теме. Дакле у оваквој ситуацији где се узимају реч одборницима опозиције где се 
о свему говори, а не говори се о 15  жртава, двоје повређених, о директору ЈГСП-а који је 
диловао дрогу о свим темама другим се говори осим о конкретној, а то је смена 
Градонанчелника Милана Ђурића, дакле о томе данас одборници опозиције и позиције ми 
расправљамо, а ви говорите о некој историји, о нечему што се десило, данас данас је тема 
претходних месец дана и ваша одговорност које очигледно нема и срамоте ваше нема и то 
је тема и о томе треба да се расправља а не о томе шта ћемо говорити у наредном 
периоду. У наредном  периоду ја мислим да 30.000 грађана и не само они ће рећи и на 
улицама и на свим местима где је потребно да се задовољи правда и слобода, јер од 
правде и слободе нажалост у институцијама нема оне се тренутно траже на улици. Дакле 
расправљамо о теми о вашој смени.“ 
 

Стеван Бабић, председник Одборничке групе КРЕНИ - ПРОМЕНИ НОВИ САД: 
„Комар Немања рођен 2007. године из Степановићева, Руман Анђела рођена 2004. године 
из Старе Пазове, Фирић Ђорђе рођен 1971. године из Ковиља, Фирић Валентина рођена 
2014. године из Ковиља, Фирић Сара рођена 2018. године из Ковиља, Адамовићи Милица 
рођена 2008. године из Каћа, Карановић Милева, рођена 1948. године из Каћа, Арбутина 
Ћирић  Сања рођена 1989. године из Каћа, Хрка Стефан рођен 1997. године из Београда, 
Миросављевић Милош рођен 2003. године из Книћанина, Швоња Ђура рођен 1947. 
године из Степановићева, Раковић Вукашин рођен 1955. године из  Буковца, Саздовски 
Васко, 1989. године рођен Северна Македонија Свети Никол, Раца Горанка рођена 1966. 
године из Новог Сада,  Радоњић Ања рођена 2001. године из Параћина, ово су жртве наше 
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суморне стварности. Тог 1. новембра смо сви занемели под страшном вешћу да је пала 
надстрешница да има повређених и погинулих, да је Нови Сад завијен у црно и док су 
тела још увек лежала под рушевинама док су повређени вапили за помоћ режимска 
машинерија је већ почела да се брани. Одмах је кренуло скидање одговорности  наслови 
да је пала стара надстрешница да је пала због корозије држача надстрешнице. Заборавили 
сте да сте два пута свечано отварали станицу, први пут са Вучићем, Обраном и 
Вучевићем, други пут четири месеца пре пада градоначелник Ђурић, Весић, Момировић, 
Маја гојковић и други тада сте нас уверавали да је све урађено по највишим стандардима, 
хвалили сте се да нам се Европљани диве. Премијер Вучевић је више пута поновио да је 
станица потпуно, потпуно реконструисана али истина не може да буде сакривена. 
Друштвене мреже и медији су брзо открили оно што сте покушали да заташкате. 
Фотографије су показале стварно стање изгледа надстрешнице пре и после 
реконструкције, да су скидане котве које су држале спрегове надстрешнице, да су додати 
стаклени панои и галерија са унутрашње стране. Чули смо и сведочење надзорника 
Ђајића он је потврдио да је надстрешница била део реконструкције, да је указивао на 
ризике и да је био потпуно изигнорисан. Када је лаж постала очигледна, а притисак 
грађана толико велики тек онда су уследила хапшења. Овај злочин је највећи злочин још 
од другог светског рата. И за време НАТО бомбардовања у једном дану није страдао 
толики број грађана. Ово је злочин са потписом власти. Догодио се у Новом Саду и први 
човек  Града мора да преузме одговорност. Железничка станица је отварана два пута, оба 
пута илегално, без употребне дозволе, и без привремене дозволе. Такође, инвеститор није 
имао пријаву радова што је био дужан да пријави.  Ви који сте били на отварању на тај 
начин сте преузели на себе и гарантовали да је све у реду и то сте потврдили и својим 
речима. Технички пропусти који су довели до пада надстрешнице траже кривичне, 
утврђивање кривичне одговорности траже грађевинску форензику, оно на чему ми 
инсистирамо јесте да се утврди финансијска форензика и Крени- промени из тог разлога 
је поднео кривичне пријаве да се утврди разлика према свим нашим стручним анализама 
највише је могло да се потроши до 20 милиона евра за реконструкцију железничке 
станице. Тражимо да се утврди та разлика до 65 милиона евра. Тражимо да се отворе сви 
тајни уговори који се тичу пројекта реконструкције. Постављамо питање зашто су уопште 
постављени као тајна. Непоштовање техничке документације и процедура су јасан доказ 
корупције. Ово није јединствен пројекат где се на тај начин радило, имамо пројекат EXPO 
и национални стадион где се исто ради без техничке документације мимо процедура, то 
су такође пројекти чији је основни циљ пљачка грађана. Сам председник Србије је јасно 
истакао након трагедије да ћемо имати велики проблем јер нико неће хтети да да потпис 
на пројекте након ове трагедије. Другим речима, председник је забринут зато што неће 
имати више на располагању оне који су спремни да дају олако потпис мимо процедура 
како је то до сада био случај. Генератори корупције у Србији су председник Вучић, 
Брнабић и Вучевић и корупција долази са врха. Да би смо се обрачунали са корупцијом 
потребно нам је независно и снажно правосуђе по моделу Румуније и тужитељке Лауре 
Ковес. Осим тужилаштва потребна нам је и полиција која ће радити  према закону, а не 
према партијском интересу. Ми у Новом Саду имамо полицију у Новом Саду где само у 
последње четири године један начелник новосадске полиције Шушњић кога сте ви лично 
оптужили да је био повезан са нарко групама Дарка Елеза и да је због тога ухапшен. На 
његово место дошао други начелник Малешић који је ухапшен због корупције и сада 
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имамо овог Радоњића за којег постоји основана сумња да је умешан у брутално пребијање 
и сакаћење човека од 74 године...“ 
 

Председница Скупштине је прекинула у излагању одборника Стевана Бабића и 
указала му да се држи теме дневног реда. 
 

Стеван Бабић: „...и то у просторијама новосадске полиције. Господо, ово нема ни у 
Латинској Америци. Да је полиција радила свој посао пре три месеца не би се десило да 
одборници Српске напредне странке у овој Скупштини изгласају  на једну од 
најодговорнијих позиција директора Градског саобраћајног предузећа Младена Паповића 
члана међународне криминалне група за продају кокаина. Ви сте овде поставили човека 
који је у том моменту био на обради Европске полиције, постављен је зато што је куповао 
гласове за Српску напредну станку. Паповић је најбољи доказ да ми не знамо где престаје 
власт а где почиње криминал и корупција јер је све срасло једно са другим. Српска 
напредна странка је потпуно изгубила компас ваше понашање након трагедије је 
морбидно. Председник Вучић у Нови Сад није дошао када се догодила трагедија, иако је 
на Пинку био најављен његов долазак, али је дошао када су разбијени страначки прозори. 
Дошао је са причом да брани заставу Србије. Од кога да брани заставу Србије у Новом 
Саду? Зашто председник не оде на Косово и Метохију тамо где ја заиста застава угрожена 
и тамо где су Срби препуштени на милост и немилост Куртију. На 300 метара од 
трагедије сте аплаудирали и скандирали Вучићу победа, победа. Ја вас господо питам 
кога сте ви победили? Оно што у целој овој несрећи даје наду су пробуђени грађани, 
ученици, студенти, професори, сви други који се истрајно боре за правду за жртве ја 
желим само да вас подсетим да је пред свитање увек најмрачније тако је и сад.“ 
 

Сања Драшко се јавила за реч због повреде Пословника: “Повређен је члан 100. 
односно достојанство дома и нас као одборнике свакако, а посебно вас Градоначелниче, 
као присутног овде међу нама и морамо да скренемо пажњу и на речник који користите, 
иако колега код вас заиста први пут сада осетим заиста у вама онако као човеку човеку 
осетим заиста да имате емпатију и однос својим емоцијама према жртви и догађајима који 
су се догодили, али који јесу трагедија, а не злочин. Ја верујем да сте ви заиста само мало 
погрешили или сте страшно би било ако сте били тендециозни у томе. Дакле, није нам то 
трагедија...“ 
 

Председница Скупштине се обратила Брајану Брковићу, техничком секретару 
Одборничке групе СРБИЈА ЦЕНТАР – БРАВО НОВИ САД и подсетила га да он није 
регистрован новинар и да не може да снима одборнике.  

  
Радомир Хаџибабић се јавио за реч због повреде Пословника: „Рекламирам 

повреду чланова 100. и 101. претходни говорник који се обраћао сложио бих се са 
колегиницом Драшко, заиста је показао неки вид емпатије према жртвама, али је изнео и 
много ствари које су неистините и повредио неке личности и људе који седе овде. 
Причате о одговорности да је  Градоначелник одговоран што је био на отварању 
железничке станице, а шта ћемо са вашом одговорношћу господо, ви сте били у првим 
редовима и 1. новембра и 5. новембра и када су се разбијале просторије Српске напредне 
странке и када се разбијала  Градска кућа шта ћемо са том одговорношћу. Јер сте онда и 
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ви за то одговорни? Онда сте изазвали инциденте, онда сте ви палили Градску кућу, да сте 
фабрали Трг то смо видели. Причате о неком притиску, притиску на судство сте 
извршили ви пет дана сте били испред суда, малтретирали полицију, запослене у суду, у 
тужилаштву. Што се тиче пензионера кога сте споменули који је приведен био је 
најагресивнији међу вама када сте вршили насиље над Новосађанима и блокирали све. На 
сваком снимку се човек види како прска  што полицију, што друге људе спрејом и бибер 
спрејом.  А када причамо о 300 метара и аплаузу, на 300 метара на вашем 
комеморативном скупу који сте позвали све звиждали, пиштали, вређали, тукли, фарбали, 
гађали на најгори могући начин сте на тих 300 метара показали „колико вам је жао“. Е, 
толико о вашој политици и толико о томе колико је вама  жао сада сте прочитали имена 
јер сте док сам ја се прошли пут обраћао преписивали са интернета.“  
 

Игор Црнобарац: „Ја се некако увек у животу трудим поготово у сфери политике 
да имам разумевања за све, да имам разумевања и за оно што раде наши политички 
опоненти трудим се да их разумем и могу да разумем пошто немате програм и политику у 
нужди прибегавате неким перформансима да ли те перформансе осмишљавате сами или 
вам други пишу, није ни битно. Могу да разумем да сте гладни пажње, да волите да се 
снимате постоје и такви људи, могу да разумем и то да сте одлучили да се политиком 
бавите не зато што много волите ову државу и наш град, већ искључиво гледате у 
политику кроз меру личног интереса, постоје и такви људи и нажалост увек су и 
постојали. Али оно што не могу да разумем је да злоупотребљавате највећу трагедију која 
је погодила наш град од Другог светског рата па на овамо да цртате мете на чело ваших 
политичких неистомишљеника и да још уз све то злоупотребљавате децу нашу младост и 
на тај начин их трајно трујете. И оно што поготово не могу да разумем шта је крајњи циљ 
свему овоме. Желите да се дочепате власти, да се дочепате фотеља, неко од вас овде жели 
да буде нови градоначелник, него од вас сматра да је достојнији од Милана Ђурића у 
томе, да ли сте то ви господине Бачулов који сте најављивали да ћете посипати фекалије 
по градској кући, а сада се извештајем Батута перете од истих тих фекалија да ли сте то ви 
господине Погачар који нисте сигурни је ли Дејан Јовановић или Јован Дејановић или је 
то пак ваш јуришник Брајан Брковић који би вероватно први рад дан у Градској кући 
започео тако што би запалио заставу Републике Србије и то су те две слике 
супротстављања где је слика Србије данас - једне пристојне одговорне која одговорно 
схвата свој посао одговорно управља државом и ове друге деструктивне која је једино 
способна за перформансе. Ово је све што знате господо а имате и ове превејане ветеране 
међу вама, да не желите можда ви господине Новаковићу  да се поново дочепате градске 
касе да поново ведрите и облачите над Новим Садом, није вам мало што сте један булевар 
украли, а ви не схватате да вам главни проблем нисмо ми овде нису вам главни проблем 
бахати напредњаци, сендвичари, ботови, ваш главни проблем је то што вас Новосађани 
неће и то су показали и 2012. године господине Новаковићу када су вас отерали из овог 
града. Па не интересује њих расправа, интересује их само перформанс. Уважена 
председавајућа, с обзиром на то да делим апсолутно мишљење са свим нашим 
одборницима да опозиција и  не жели да саслуша шта ми имамо да кажемо, прекинућу 
ово своје излагање.“ 
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Борис Фејди се јавио за реч због повреде Пословника: „Повређен је члан 
Пословника 99. у последњем ставу се дефинише да одборник који се не придржава става 
3. овог члана, или на други очигледан начин злоупотреби право на указивање на повреду 
Пословника, председник Скупштине може да му то право ускрати или изрекне меру 
одзимања. Суштински од почетка овог заседања сви одборници Српске напредне странке, 
злоупотребљавају право на повреду Пословника како би причали о неким аферама, 
измишљеним и монтираним политичким процесима. Ја вас молим да се тога 
придржавате.“  

 
Председница Скупштине је прекинула одборника Бориса Фејдија у излагању и 

указала му да би требало да се одборници опозиције придржавају одредаба Пословника. 
 
Борис Фејди: „О томе Ви требате да размишљате, а не ми. Ако постоји 

немогућност да се настави заседање.“ 
 

Председница Скупштине је поново указала одборнику Борису Фејдију на 
неопходност поштовања одредаба Пословника Скупштине. 

 
 Борис Фејди: „ Ако не може да се настави заседање онда председница Скупштине 

треба да одреди паузу до наставка.“ 
 

Биљана Пантић Пиља се јавила за реч због повреде Пословника: „Овако се одаје 
почаст ужасној трагедији која се десила и  жртвама трагедије која је задесила Нови Сад, 
тако што политички лешинари користе ову прилику за снимање, за сликање и за медијску 
промоцију. И ја сам уверена, сада док гледам и поједине колеге из опозиције врло 
искусније да су згрожени оваквим понашањем зато што ову седницу данас имамо на 
захтев опозиције а не би је имали да овде не седе одборници владајуће коалиције. Данас 
треба да причамо о смени Милана Ђурића, о коме мислим узгред све најбоље, али ми сада 
то не радимо зато што млади колега лешинари, ради оно што ради од 1. новембра, то је 
политичка сцена опозиције то је оно што су они данас хтели. Када причамо о морбидним 
догађајима, ово је један од морбидних догађаја ово је оно шта су они хтели, и ја желим да 
грађани Новог Сада вас погледају, дођите да причамо о томе слободно за говорницом али 
молим вас када изађете други пут на улицу немој да уринирате на Градску кућу, ено га 
јауче, немојте да уринирате, немојте да нападате, немојте да изводите децу. Председнице 
јел можете само молим вас, да решите ово и да ми зауставите време, нисам завршила.“ 
 

Након изречених мера опомене због непрестаног нарушавања реда на седници 
Скупштине, председница Скупштине је предложила да Скупштина изрекне меру удаљења 
са седнице одборнику Младену Цвијетићу. 

 
 Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог. 
 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 45 
одборника гласало  „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила наведени предлог. 
 

Милан Алановић: „У страхопоштовању пред људима који су страдали, морам да 
кажем нешто, укратко ћу не бих да стављам прст ни на кога приликом пада 
надстрешнице, али су неке ствари више него јасне биле. Кога не мрзи да чита а да није 
Информер или Курир суботње издање, Политике Александар Леко грађевински, односно 
архитекта одговорни пројектант је више него јасно објаснио колико је једноставан 
поступак утврђивања одговорности за грађевинске пропусте. Утврдио је пут и знате шта 
је на крају рекао онај ко је одлучио да не врати котве, односно ко је одлучио да не стави 
анкере горе на кров, надстрешницу, може се сматрати или да нема довољно памети или да 
нема довољно знања. У том делу не бих да кривим Милана Ђурића није он био горе да 
анкерише, али сте сви део система који је допустио да се такви послови одвијају мимо 
очију јавности нетранспарентно да се новци троше и да оно што кошта одређени број 
новаца заправо у завршном рачуну кошта пута 6. Ту је проблем корупција која се овде 
контролисано жели одстранити. Милане, оно што сам вам рекао прошли пут ја сам се био 
ограничио на школу људи који могу бити спорни у вашем окружењу. Испало је да је 
заправо много спорније то што имате људе око себе  који нису прошли ни елементарне 
безбедносне процене. А шта би то значило? Увукли су вам се људи који су на директној и 
краткој вези са криминалом. Да појасним за оне који себе сматрају патриотама и 
свакодневно бране Србе на Косову. Ако имамо ситуацију у којој се кокаин шверцује у 
овој земљи и преко ове земље на међународном нивоу, то вам никада у свету нажалост не 
може без Албанаца а знате шта раде они са својим новцем који зараде у Западној Европи? 
Троше га за своју лажну државу, наши људи су саучесници тога, лица која имају 
политичку одговорност директно су саучесници разбијања нашег народа на Косову и 
финансирању лажне државе. Да сам хтео да вам кажем још нешто око страха и панике 
који се наводно изазива па ми тренутно имамо страх и  панику где председник дозвољава 
себи да прича о недовољном броју склоништа, очекује атомски рат у Украјини али ће се 
ето убедити Путин да не притисне то црвено дугме. То је заиста изазивање панике, тако 
да оно што нама се данас овде ставља на терет, па чак и овај перформанс је ништа шта ми 
свакодневно трпимо али људи моји ако желите да промените нешто у свом друштву, 
морамо поћи сви појединачно од себе па и ви од вас самих. Оставка би била моралан чин 
па нећу да вам не кажем да ми ваши високопозиционирани чланови свакодневно пишу и 
кажу ми ово не можемо да трпимо. Па, ја хоћу да трпим, ја сам дошао овде и нећете нас се 
лако отарасити.   
 

Маја Мрнуштик: „Нажалост остварило се оно што сам рекла, и током дискусије 
након вашег експозеа да сам уверена да сте ви као ви частан и поштен човек, али да на 
жалост не можете да контролишете толико људи око вас и да ће тим ако га не изаберете 
добро на неки начин, а сад смо видели и на који начин утицати и на вас. Моје колеге су 
већ изнеле све до сада, могу само да им се придружим у томе. Оно што је мени 
најстрашније заиста јесте погибија 15 људи, након пада надстрешнице и овом приликом 
још једном изјављујем саучешће свим страдалима и њиховим породицама. Ово се мора 
разрешити, кривци морају бити кажњени, ако осећате моралну потребу поднећете 
оставку, ако не, нећете. Народ ће о томе дати свој суд и ми одборници ћемо изнети своје 
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мишљење. Ако дођемо до гласања ми ћемо гласати „за“ разрешење, видећемо какав ће 
резултат бити ово што чујемо напољу су незадовољни грађани имају право да буду ту, то 
је 15 минута буке изражавају протест због овога што се десило у Новом Саду, али након 
надстрешнице оно што је мени најстрашније а то вас молим све који водите овај град да 
још боље проверите а то је како је могуће да вам се подкраде један нарко дилер и то не 
само он, отац и деда у исто време да буду у затвору и то пре његовог именовања, како то 
није проверено, то је неопростива грешка. Молим вас, ако останете Градоначелник 
проверите претресите свој тим и изађите са извештајем. Такође, молим да начелник 
полиције дође и поднесе извештај о стању безбедности у граду, већ дуго времена се то 
није десило. Као што сам рекла трагедија је стравична, ми те људе не можемо да вратимо, 
али нека врста политичке и моралне одговорности мора да постоји. Ми ћемо гласати за 
разрешење, видећемо какав ће резултат бити ми смо тај пристојни Нови Сад као што 
видите, ми све време овде учествујемо у расправи јер то и желимо. Ова седница је сазвана 
на наш захтев, ми желимо да учествујемо у расправи и завршићемо је до краја. Такође 
ћемо гласати, а они којима су руке крваве ће одговарати.“ 
 

Прим. др сц. мед. Владимир Врсајков: „Могао бих да сачекам још три минута па, 
симболично је од 11.52 до 12.07.“ 
 

Председница Скупштине је указала одборнику прим. др сц. мед. Владимиру 
Врсајкову, да је трајање његовог излагања скраћено са десет на пет минута, с обзиром на 
то да је иступањем одборнице Браниславе Пандуров и оставком одборника Ивана 
Срдановића његова одборничка група престала да постоји.   
 

Владимир Врсајков: ... „ Хоћете ми данас зато узети пет минута.“ 
 

Председница Скупштине је указала одборнику прим. др сц. мед. Владимиру 
Врсајкову да електронски систем аутоматски регулише време излагања услед насталих 
промена, те да је њена дужност да укаже на време излагања. 
   

Прим. др сц. мед. Владимир Врсајков: „Пошто се толико прича о теми, ја ћу се 
свакако обраћати теми и пре свега господину Ђурићу да ли му је пријатно или није, он је 
Градоначелник ја нисам, са питањем пре свега како спавате господине Ђурићу  на вашој 
стражи је погинуло 15 људи, да ли сте ишли мало по Новом Саду да прошетате да ли сте 
нормално живели ових дана, без обзира што сте ишли на сахране то је све у реду и то 
јесте дужност Градоначелника да оде на сахране, то га уопште не ослобађа одговорности. 
Али, схватате ви сте Градоначелник били у Новом Саду када се ово десило и то није мала 
ствар када је држава заказала. А то како ви и господин Вучевић тешите породице 
преминулих то од те сцене ја не могу да спавам од те хорор сцене. Генерално ми није 
јасно зашто је уопште тешко да господин Ђурић да оставку када је ево чак и Тома Мона 
дао оставку. Зашто је његова оставка једино немогућа, ајде о Вучевићу нећу ни причати. 
Зашто је то толико битно, зашто је његова фотеља битна за даље заоштравање ситуације у 
Новом Саду када свеједно можете изабрати било кога другог да уместо њега, ево госпођу 
Драшко или можда господина Јакшића свеједно ја вас свакако не могу спречити у томе. 
Па добро,нема везе, Новосађани траже правду за преминуле и траже истину о томе шта се 
десило. Новосађани траже две оставке, затвор за кривце и откривање јавности тајних 
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докумената о томе шта се дешавало и једну непристрасну инспекцију инфраструктурних 
објеката који сте ви градили. Зашто је то проблематично за вас и за ваше бираче. 
Објасните ми. Шта је ту толико тешко за ваше бираче, јер корупција убија без обзира ко је 
из које странке, и на вас је и на било кога од нас је могла пасти. Једино ако сте можда 
мислили да ће оскар са својим великим рукама да вас заштити од пада надстрешнице, 
када сте отварали надстрешницу два пута. Могуће да ће он да заустави бетон, или сте 
мислили да ће ваш љубљени консилијере који потпуно реконструише станицу да вас исто 
обавести да можда ће се десити неки проблем. Зато ми није јасно и како ви остали спавате 
ви који само извршавате вољу великог рушитеља и осталих кумова. Чиме се тешите када 
вас следећи пут као овце буду утеривали  на неко спектакуларно отварање неће ништа 
пасти. Дај Боже да не падне. Дај Боже. Да ли искрено верујете да ваша струка иста она 
струка која поправља  базен у Новом Саду, руши бановину и реновира потпуно потпуно 
целу железничку станицу и осим надстрешнице али и надстрешницу може да изгради 
нови насип на Дунаву да бисте ви имали Нови Сад на води. Нови лепши насип који неће 
сигурно мало попустити.“ 
 
  Драгана Јововић: „Пре два месеца гласала сам против реизбора Градоначелника 
Милана Ђурића, јер нисам сматрала да адекватно заступа интересе свих грађана Новог 
Сада, а данас заједно са својом одборничком групом Крени – Промени гласаћу за његову 
смену јер су се разлози за то само додатно нагомилали. Одмах по паду надстрешнице 
господине Ђурићу изјавили сте да треба да верујемо у државу и систем. У исти онај 
систем који нас је данима убеђивао да реконструкције на надстрешници није било, и ако 
свако ко је у последње три године био на железничкој станици је могао видети извођење 
радова на истој тој надстрешници која је управо због немаре и корупције пала, 15 особа је 
страдало а двоје се налази и даље у тешком стању. Да ли треба да верујемо у исти онај 
систем и државу да неко из Српске напредне странке поставља међународног дилера 
дроге за директора Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“. Изашли сте 
прошле недеље и рекли господине Ђурићу да нема недодирљивих у редовима Српске 
напредне странке и да ће сви бити ухапшени и подвукли да Младен Паповић није био 
члан те исте Српске напредне странке, као и да је поднео уредну документацију да није 
кажњаван, да није осуђиван као и да се против њега не води кривични поступак нити 
истрага. Да ли је проблем онда у томе био што у свом CV није поред личних 
карактеристика које је навео као што су одговорност, амбициозност и да је спортског духа 
није додао и да се 2021. године бавио међународним шверцом наркотика. Морам 
признати да је чудна путања од дилера кокаином до директора једног јавног градског 
саобраћајног предузећа. Нажалост, пример страначког запошљавања и система  који 
награђује неспособно вођење јавног предузећа је Иван Радојичић који је након што је 
постављен наставио са лошим пословањем и направио додатни губитак од 3 милиона евра 
само у 2023. години добио нову директорску функцију у Електродистрибуцији Србије и 
да при томе није сносио политичку, правну, а ни финансијску одговорност. Дакле, систем 
се опет селективно примењује. И тај случај није изолован, јер знање није на цени у 
систему СНС-а, већ послушност и лојалност, јер да се знање и одговорност цене директор 
Института за јавно здравље не би био смењен када је рекао да, тачно је, има црва у води 
коју пију Новосађани а на његово место постављена проверено поуздана и блиска особа 
владајућем режиму која са  места нове директорке о квалитету воде у новосадском 
водоводу одмах прогласи за пословном тајном. Вратићу се на железничку станицу, 
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симбола свега што не функционише у овом систему и поновити 15 људи је изгубило 
животе а двоје и даље у тешком стању, и то због неодговорности, корупције, 
нетранспарентних тендера и купљених диплома, јер да постоји струка, систем и државе  
који сте спомињали господине Ђурићу морали би пре било каквог помпезног отварања 
бити обављени сви технички прегледи, добијене употребне дозволе, а пре свега 
испоштована процедура грађевинских радова, али у Србији где систем не постоји, јавне 
набавке су тајне, тајне су и понуђачи који се крију иза неких конзорцијума, тајни су 
уговори, тајна је вредност радова, а новац којим се плаћа је новац свих грађана Србије. 
Сви ми плаћамо, а не знамо ни шта, ни коме, ни колико. А пошто систем не постоји, 
радило се по принципу нећу се ја возити овим возом, седети испод те надстрешнице 
дочекивати и испраћати своје најмилије. Ууправо због свега овог наведеног сматрам да је 
смена градоначелника Милана Ђурића неопходна јер не могу да подржим систем у којем 
су корупција, немар и неодговорност постали правило а не изузетак и верујем да Нови 
Сад заслужује Градоначелника који ће радити у интересу свих грађана, а не само своје 
партије, Градоначелника који ће стати испред сваког пројекта, сваке одлуке и сваког 
проблема са јасном намером да га реши, а не да га прикрије.“ 
   

Милош Тубић, председник Одборничке групе НАДА ЗА НОВИ САД – НОВИ 
ДСС  ПОКС: „Ја ћу се трудити да са мање емоција а са више чињеница пређем 
образложим предлог, зашто смо захтевали смену Милана Ђурића. Кренућу хронолошки 
од завршетка избора јуна месеца. Веома неубичајеном старим сазивом Скупштине 
изгласане су повећање малте не свих комуналних услуга за 10%. Затим, такође  старим 
сазивом је узето задужење Града од 3,1 милијарди динара. То смо сазнали да је само део 
дуга који постоји од стране Града према принудним извршитељима, адвокатима и разним 
другим судским процесима.  Оно чега смо се плашили је да је некадашње извршење 
судских извршитеља које се некада мерило стотинама милиона евра говоримо о 2012, 
2013, 2014, 2018, осим аутобуске станице, да смо је 2021. добили на милијарду и по, 2022. 
на 2,7 , 2023 на 4 милијарде. Тада сам говорио на вашем избору да како ово иде 
прогресивно пута два да се нећемо изненадити да ове године то буде пута 2, десило се 7 
милијарди. Зашто очекујемо и где гледамо одговорност домаћина.  Одговорност домаћина 
је када се у буџету за ову годину за новчане казне и пенале по решењу судова планира 200 
милиона, а да се волшевно ребалансом одобри 771 милион. Господо сваки трошак који је 
четири пута већи у планираном буџету је срамота пре свега домаћина. Не кажем да је 
ваша искључива грешка, али сте ви одговорни. По разделу 485 сматрам да је штета за 
повреду или штету нанету од стране државних органа са 106 милиона увећана за више од 
300 милиона значи преко 400 милиона. Четири пута веће опет трошак одговорност је 
домаћина. Идемо даље, раздео 5411 земљиште оно што нико није знао ни у лудим 
мислима претпостављао када сам овде изводио математику колико ће свако домаћинство 
бити задужено. Верујте жао ми је што сам био у праву. Када би могао сада би своје речи 
некако укинуо, али не могу. Са милијарду и 299 милиона увећано је волшевно за 3 
милијарде 268 милиона и сада чини 4 милијарде 567. Господо један од највећих трошкова 
три пута  већи од оног што смо знали и имали пре избора. За то је одговоран домаћин, 
опет понављам није све ваша грешка далеко од тога али јесте ваша одговорност. Па смо 
онда даље наставили овај мандат са нематодама, и да, још само једну ствар да кажем 
везано за шта градско правобранилаштво ради што сам дужан да вас обавестим ја сам 
званично тражио по којим споровима по којим износима су суђени, које су  камате, које 
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су адвокатске канцеларије радиле ове спорове. Имате господине Градоначелниче молим 
вас и ви да погледате допис ЈП од 2024 од 13. 11. ове године од Правобранилаштва Града 
Новог Сада где они јасно кажу да нит воде спорове да ли су добили да ли су губили не 
воде по том критеријуму не воде по износима никад нису радили по адвокатским 
канцеларијама људи, правобранилаштво са 16 помоћника то су три-четири добре 
адвокатске канцеларије, да је срећа да је Милан Ђурић поднео оставку имао би добру 
адвокатску канцеларију са три адвоката, а не са 16. Да је срећа да сте поднели оставку па 
да сте узели јавно градско правобранилаштво јер вам је то и обавеза да ових 15 милијарди 
које је дошло на наплату не вашом кривицом, али вашом одговорношћу одбраните Град, 
то сте требали да урадите. Погледајте допис, допис је срамотан одговорили су да немају 
ниједну евиденцију ни по чему што сам тражио. Добро је да седимо у овој Скупштини да 
и ово нису  узели извршитељи. Погледајте допис молим вас.“ 
 

Председница Скупштине је прекинула одборника Милоша Тубића у излагању и 
указала му да се врати на тему дневног реда. 
 

Милош Тубић: „Затим, смо имали смену директора Института за јавно здравље 
Војводине зато што је човек саопштио, затим смо имали вишеструко увеличане рачуне за 
струје у којем сте ви требали као Градоначелник да нас грађане Новог Сада заштитите од 
предузећа Монтоп које пљачка град Нови Сад и вас и нас и ваше рођаке и наше рођаке и 
ваше кумове и наше кумове. Ништа нисте урадили. Затим смо дошли до 1. новембра 
везано је за највећу трагедију по мени од НАТО бомбардовања, најтужнији дан који нам 
се десио и смрти 15 људи и двоје који се налазе у веома критичном стању. Са овим ћу 
накнадно завршити. Пре тога ћу вам рећи која вам је даље грешка. Јавно градско 
саобраћајно предузеће има расходе 4 милијарде и 709, на прошлом ребалансу сте 
волшевно усвојили 8% веће расходе, губитак је 360 милииона, текуће субвенције су 2 
милијарде динара. Само још пар ствари да вам кажем од 1991 запослених само је 900 у 
саобраћајном сектору, скоро 400 се не баве... Значи да више од трећине људи се уопште 
не бави својом делатношћу. Што се тиче старосне структуре Градског саобраћајног 
превоза од 50 до 60 година имате 453 запослена, преко 60 – 100, такорећи ово предузеће 
по старосној структури пред гашењем. Милијарду и по кредита дугорочних државна 
ревизија званични податак је уочила 55 милиона набавки без спровођења поступка јавне 
набавке или са лошим поступком јавне набавке. Све нам се ово дешава зато што сазнајемо 
да волшевно гласамо, а не знамо за кога гласамо, тј. гласате, а не знате за кога гласате. 
Испало је да је директор ГСП-а члан нарко картела. Треба, претпостављам да се прво 
утврди кривица, али оптужбе су крајње озбиљне. Човек изгледа не да је убио 15 људи, 
него 1.500 или 150.000, не знам колико је, не знам које су количине тог отрова завршило 
код нас, код наше деце или у суседним. Е, због тога зато што предлажате људе које не 
знате ко су шта су, опет је одговорност на вама господине Ђурићу. Што се тиче 
инвестиција, ја сам то прошли пут рекао, што се тиче новог моста преко Дунава на 
продужетку Булевара Европе код Рибарског острва то није инвсетиција Града Новог Сада. 
Закључен је између Владе Републике Србије у вредности 175,5 милиона евра, 21.05. Значи 
то није градска инвестиција. Подземна гаража у улици Модене код Бановине је предмет 
концесија од 43 године, што је исто необично дугачко, али ОК концесија је, то није 
инвестиција Града, то је концесија. Тунел кроз Фрушку гору је исто део брзе 
саобраћајнице Нови  Сад – Рума, уговор између Владе Републике Србије и “China Road 
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and Bridge Corporation” значи није Град Нови Сад. Врло је битно да ово знамо да је Нови 
Сад тренутно неспособан за инвестиције зато што су принудне наплате и судске наплате 
практично уништиле буџет Новог Сада, као и предузећа попут Јавног градског 
саобраћајног предузећа које тражи 2 милијарде субвенција текућих. У ово нисам рачунао 
800 милиона капиталних, али ајде то је као сувишно то има смисла зашто се ради. На 
крају хоћу само да вам кажем једну ствар, ви имате господине Ђурићу политичку 
одговорност и ја овде понављам господин Милан Ђурић има одговорност политичку зато 
што сте учествовали на отварању железничке станице  први и други пут, посебно други 
пут.“ 
 

Миленко Бачина се јавио за реч због повреде Пословника: „Јављам се поводом 
тачке члана 100. повреда Пословника. Претходни говорник је грубо нарушио 
достојанство  Скупштине, причајући о одговорности за несрећу. Одговорни за несрећу су 
ухапшени 12 људи је иза решетака, међу којима су политичари, а када се ви поднели било 
какву врсту одговорности за шта сте ви преузели одговорност када су настрадали 
гардисти да ли је тада Милош Вучевић био председник Владе или Војислав Коштуница 
када је СЦГ заједница Србија и Црна Гора прогласила независност, Црна Гора прогласила 
независност да ли је Милош Вучевић био премијер или Војислав Коштуница и на крају 
када је држава лажна Косово прогласила независност, да ли је тада ваш садашњи лидер 
био саветник министра за Косово. И ви причате о одговорности, па ви сте били и остали 
синоним за неодговорност. Милан Ђурић одлично води Нови Сад и има моју пуну 
подршку ја нећу гласати против.“ 
 

Драган Миличевић: „Осврнућу се на дан када смо вас бирали за Градоначелника 
где сам са истог овог места, са исте ове говорнице рекао да ви не познајете за реч 
одговорност и нажалост те моје речи су се у потпуности обестиниле. Тада је била 
актуелна тема око ваљкастих црва за коју нико није одговорао, односно где сте врло 
неспретно бежали од одговорности.  Где тачно у тој причи лежи ваша одговорност? 
Најпре , подсетићу вас након што смо објавили интерну преписку руководиоца ЈКП 
„Водовод и канализација“ о томе да у новосадској води за пиће постоје нематоде односно 
ваљкасти црви појавило се саопштење истог тог предузећа у коме јасно пише које 
одговорно тврди да је вода у складу са Правилником о исправности воде за пиће. 
Сутрадан је Институт за јавно здравље Војводине демантовало то саопштење где је 
констатовало присуство нематода. Дакле, с обзиром да „Водовод и канализација“ у свом 
саопштењу одговорно тврди да је вода у складу са Правилником а Правилник о 
хигијенској исправности воде за пиће каже да у пијаћој води не сме да буде ових 
микроорганизама, односно не наводи никакве реферетне вредностди као што можете да 
их видите, не да их буде мало па нису опасне по здравље, дакле не сме да их буде, 
Правилник је врло децидан господине Градоначелниче. Поставља се питање ако нешто 
одговорно тврдите као што је ЈКП „Водовод и канализација“ одговорно тврдио да је вода 
у складу са Правилником па се испостави другачије, где је онда та одговорност.  Немамо 
информацију да је ико из система предузећа одговарао, директор свакако није према томе 
одговорни сте ви. Да је морала и савести у вама, а верујем и храбрости већ тада бисте 
поднели оставку или бисте пронашли кривца за овај пропуст. Нисте учинили ни једно ни 
друго. Штитили сте своје директоре, партијске другове, а Новосађане лагали да је са 
пијаћом водом све у реду и тако их свесно довели у опасност. Господине Милане Ђурићу, 
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већ тада сте изневерили поверење Новосађана због тога и због свега што смо чули данас 
након тога нисте достојни да водите овај град.“ 
 

Виолета Арсић: „Слажем се са претходним говорницима са колегама одборницима 
опозиције. Не бих понављала шта је све господин Градоначелник требао да уради а није, а 
шта је урадио, а није требао, јер све то је заправо последица а узрок чињења или 
нечињења јесу његове особине као политичара. Он представља једну реплику 
председника државе, који претендује да на локалном нивоу креира наше судбине са 
једним од главних задатака да глорификује великог вођу и учествује у поражавајућем 
парадоксу по ком узрок проблема може бити његово решење. У питању је један у низу 
напредњачких послушника, са задатком да профит и лично богађење чланова СНС-а, и 
њима уско повезаних фирми представи као витални национални интерес, а за шта су 
чланови владајуће партије као и увек спремни положити туђе животе и судбине обичних 
људи што се и показало 1. новембра при чему је једино наслеђе које они остављају иза 
себе корупција, уништавање институција и пад основних моралних начела у целом 
друштву. Да ли је господин Градоначелник у овако тешкој ситуацији ставио људскост, 
одговорност испред коруптивне логике крупног капитала и страначке припадности СНС-
у? Наравно да није. Он учествује у отварању станице која није прошла контролу, нема 
употребну дозволу, он изјављује да остаје при ставу Министарства да надстрешница није 
била предмет реконструкције, не инсистира на апсолутној транспаретности свих 
уговорених послова и отварању тајних уговора са Кинезима. И зато апсолутно подржавам 
предлог разрешења господина Ђурића. Нови Сад заслужује да га воде политичари са 
највишим моралним критеријума који ће штитити интересе грађана у овом случају 
животе грађане а не продавати их по наредби страначког врха.“ 
 

Стеван Латиновић: „Ја верујем да данас није лако бити члан Српске напредне 
странке, нарочито члан Српске напредне странке у овој сали који мора да изађе за 
говорницу и да брани нешто што је јако тешко одбрањиво. Данас је са ове говорнице 
доста тога упућено и говора и чињеница и аргумената, и покушаћу још једном да 
подвучем зашто је сазвана данашња седница и шта је заправо била тема, с обзиром да су 
се многи говорници удаљавали од теме. Као прво, ја сам искрено мислио да до ове 
седнице неће ни доћи него да ће Градоначелник поднети оставку. Ова седница је изазвана 
због нажалост трагичног догађаја, пада надстрешнице, смрти 15 наших суграђана, двоје 
јако тешко повређених и верујем да без обзира на страначку припадност и са леве и са 
десне стране да ли неко припада позицији или опозицији никоме није лако да говори о 
томе. Морална одговорност је нешто што у Србији не постоји, чак нажалост ни кривична 
одговорност није тако присутна овде, а морална посебно. Ја знам да је то што се десило 
одговорност на републичким институцијама, знам да су ухапшени неки људи из Владе, 
неки из јавних предузећа, међутим нико још није дирао ни извођаче ни надзор, а мислим 
да се тамо заправо крију одговори зашто се то догодило. Ово све који су ухапшени 
говорим о политичарима, јел тако именованим лицима који представљају институције то 
су људи који су вршили неку функцију, али они који су се бавили надстрешницом који су 
радили на томе они нису ни дирнути и очекујемо да у наредном периоду то буде. Дакле, 
ви сте Градоначелниче два пута отварали, били део представа која је отварала ту 
железничку станицу где нам је говорено да је то једна од најбољих железничких станица у 
Европи, да може цела Европа да нам се диви како је урађена колико је пара уложено и 
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онда се нешто деси у једној секунди и 15 људи страда. Просто то је нешто што није 
допустиво, и морална одговорност значила би пример и указивање на неспособност 
институција, и система којима ви руководите. То је један разлог, зашто је сазвана ова 
седница и онда у међувремену се десио можда још гори скандал, а то је директор 
Градског саобраћајног предузећа који је ухапшен као део криминалне организације која 
тргује кокаином. То никада у Новом Саду није забележено, не знам уопште да ли је у 
Србији забележено да именовано лице тј. директор неког јавног предузећа нарко дилер. Ја 
то нисам чуо. Он је именован на ваш предлог. Новио Сад је мали град, ако ја неког не 
познајем знам ко га познаје и отприлике тако овде функционишемо, мање – више сви се 
знамо. О томе сте ви и говорили када сте бирани за Градоначелника. Ја опет могу да 
кажем да верујем, да га ви нисте познавали пре именовања, али од ваших сарадника сте 
добили га као предлог. Оставка би била опет пример на нефукционисање система, и 
институција којима ви руководите. Моје колеге, из опозиционих политичких организација 
у претходним говорима наводили су и неке друге ствари које су показатељ кризе у Граду 
Новом Саду. Излаз из ове кризе може бити само смена  Градоначелника.“  
 
 Руковођење седницом Скупштине преузела је Кристина Караић, заменица 
председнице Скупштине. 
   

Душко Лончар: „На почетку би само скренуо пажњу на једну ствар, замолио би  да 
се око нечега договоримо овде по нашем обичају и традицији је да се ожалошћеној 
породици и породицама који су изгубили некога, саучешће изјављује у првих неколико 
дана после смрти. Све после тога заиста мислим да је злоупотреба од било кога заиста. Ја 
бих вас овом приликом замолио да се тако нешто више не користи, и не злоупотребљава 
ако смо заиста оно што желимо да кажемо из пијатета према ожалошћенима да то не 
радимо више с једне стране. С друге стране првих неколико дана после пада 
надстрешнице и оне ужасне смрти оних 15 људи мислим да је било време када сте 
господине Градоначелниче, требали да поднесете оставку из моралних разлога све после 
тога ево дочекали смо месец дана. Ево ја бих заиста волео да није дошло до ове седнице и 
да не морамо на овакав начин да расправљамо о томе, мислим да је то заиста велика 
трагедија и треба да се понашамо одговорно. Сваког петка тих 15 минута за 15 жртава је 
одавање почасти жртвама, и покушај да се дође до правде заиста. Сви желимо ево и 
мислим да је председница Одборничке групе Социјалистичке партије Србије говорила о 
томе да сви чекамо правду, да одговорни морају да буду кажњени заиста постоји и 
кривична одговорност постоји политичка одговорност. Не можемо се понашати да се 
ништа није десило, не смемо да допустимо да ревитализујемо ствари, ето то се дешава 
негде па се дешава и овде. Ја сад свима  желим да кажем онако из људских разлога, ајде 
да се понашамо заиста одговорно и да кажемо постоје криви људи и постоје људи који 
морају да буду процесуирани и да народ и грађани Новог Сада и грађани целе Србије 
чекају правду. Да ово не буде још један у низу догађаја, знамо да их је било много и да ви 
када кажете пустимо институције да раде свој посао и ви сте рекли у оним првим данима 
пустимо институције да раде свој посао. Ја бих волео да сте у праву, ја би волео да су 
институције урадиле свој посао у првих неколико дана, да су притворили и испитали све 
осумњичене, тако раде институције у целом свету. Ми морамо да чекамо три недеље да би 
неко био притворен, знате то је нешто што није допустиво у демократском друштву и ја 
заиста мислим да грађани и Новог Сада и Србије немају нажалост поверење у рад 
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институција јер су институције обесмишљене, до те мере да заиста доживљавамо то да 
морамо да после месец дана расправљамо о овоме у градској  Скупштини Града који је 
тешко повређен овом великом трагедијом. Апелујем на све вас, и заиста да покажемо 
минимум одговорности а то је као што сам рекао на почетку господине Градоначелниче 
да поднесете оставку и да можемо да кренемо од нечега што је заједнички интерес свих 
нас.“ 
 
 Руковођење седницом Скупштине преузела је Дина Вучинић, председница 
Скупштине. 
 

Дејан Мандић, члан Градског већа Града Новог Сада: „Смена Градоначелника 
Града Новог Сада, не знам да ли знате како се бира уопште Градоначелник, и Пословник 
Скупштине Града Новог Сада, разрешава се онако како се и бира односно цело Градско 
веће је данас тема па тим пре сам се данас и јавио за реч. Доста је говорника говорило о 
моралним особинама Градоначелника па сви који га знају, па чак и ви који седите у 
опозиционим клупама знате о каквом се моралном човеку ради. Да бих то поткрепио, ја 
сам био на неколико сахрана са господином Градоначелником, не можете ни да замислите 
каква је то туга у тим породицама само на једној сам видео представника опозиције, 
једног од лидера опозиције у Степановићеву, нигде никога у врло тешким тренуцима за те 
грађане. Још једном понављам, не можете ни да замислите каква је туга тих људи. 
Градоначелник је обишао све те породице, није формално отишао и сликао се како ви 
довикујете неко са ове стране Скупштинске сале довикивао да је ишао да се слика. Не, 
ишао је да изрази саучешће видно потресен имао сам прилике са њим да разговарам, пар 
дана после тога верујте врло тежак мукотрпан посао и градоначелниче прво да вам одам 
поштовање, за све оно што сте урадили. Шта даље радимо? Па, прошле недеље смо опет 
на инсистирање  Градоначелника и на предлог у ствари Градоначелника усвојили на 
Градском већу закључак да је отворен један буџетски рачун где сви одборници и позиција 
и опозиција могу сада да покажу свој пијетет и према жртвама и поштовање према 
њиховим породицама па да уплате нека средства. Град Нови Сад ће 50 милиона од 
планиране прославе Нове године, већ сви знате да прослава неће бити у Граду 
организована од стране Града, 50 милиона је већ пребачено на тај рачун за помоћ 
породицама. Наравно да ће њима требати више, наравно да то неће вратити њихове 
најмилије, њима остаје и даље и туга и бол па не само погинулима него и Теодори и 
Вукашину који се боре заиста лавовски у Клиничком центру. Причали смо са др 
Туркулов, заиста је и даље ту лавовска борба тих људи, они заслужују поштовање, ово 
што се дешава не заслужује. Ово што се дешава не помаже. Хоћу да вам кажем не постоје 
перформанси који ће зауставити развој града, не постоје перформансе који ће нас 
уплашити и склонити са пута који смо зацртали, не постоји ни један перформанс који ће 
нас које је већина овде изабрала зацртали као свој циљ да их нећемо остварити. Значи 
немојте да имате илузију како у Бегечу један ваш активиста каже још само мало притиска 
па они одоше. Не, Бранкице небојте се, међу вашим сте. Неће ни вас ни било коју другу 
медицинску сестру више нико да туче.“ 
 

Марина Недељковић, председница Одборничке групе „Др Војислав Шешељ – 
Српска радикална странка“: ,,Као представник Српске радикалне странке у овом 
Скупштинском дому имам ту част и задовољство да говорим из перспективе једне 
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политичке партије која је 35 година свог постојања била изузетно доследна, била 
национално оријентисана и којој су национални интереси увек били апсолутно на првом 
месту. Мислим да имамо и легитимитет и људски и морални дигнитет да говоримо о 
нечему што нас је дубоко и апсолутно све дотакло. Оно што је нама српским радикалима 
у овој расправи јако засметало јесте тај ниво лицитирања бола и приватизације бола, 
драга господо из опозиције. Ако ви мислите да нико сем вас није осетио бол, патњу, 
саосећање, емпатију или било које људско осећање мислим да дубоко грешите, нити 
мислим да имате икако веће право од било кога, укључујући првог човека Града заједно 
са његовим Градским већем и свима нама. Заједно са свим људима који живе у овом граду 
да једноставно дижете то на неки виши ниво и да правите себе већим људима него што су 
то неки други људи. Ја бих вас само драга господо из опозиције подсетила на пар 
чињеница, а знам да ће се они међу вама добро препознати који су били одговорни за 
вођење града Новог Сада у периоду између 2008. и 2012. године. Кажете сазвали сте 
седницу да данас говорите о моралним критеријумима, о потреби да се замени генерално 
руковођење Града Новог Сада и говорите о томе да једноставно ви сматрате да неко нема 
довољне моралне критеријуме да би обављао одређену функцију. Сетите се драга господо 
ваших моралних критеријума јер ако од некога тражите исте морали бисте прво да 
поседујете те, а да би онда имали тај ниво дигнитета и моралног интегритета заиста 
мислим да је апсурдно да о томе данас расправљамо. За разлику од свих вас мислим да 
имамо адекватне аргументе да говоримо о томе како је изгледао период управо у овом 
домену од 2008. до 2012. године када је Српска радикална странка у овом Скупштинском 
дому имала 26 одборника. Уопште не желим да улазим у детаље трагедија које су се у том 
тренутку догодиле нити на било који начин да извлачим паралелу нити да класификујем, 
градирам или било шта друго да радим са тим, са тим са чим се не сме дирати. Али 
морате имате у виду ако већ имате данас тај ваш „морални ниво“ да се сетите па на 
пример, господин Новаковић који заиста сматра да има право данас да говори о томе, 
како је било и како је изгледало када је у том тренутку дошло до  истих трагедија, а како 
је изгледало са наше перспективе да ни у једном једином тренутку нисмо тражили ничије 
главе, нисмо тражили никакве насилне протесте и тако даље. Сетите се прво ваше 
одговорности, сетите се да ли сте ви поднели оставке, па онда можете некоме да држите 
моралне, људске или било које друге лекције и придике. Када се сетимо тих протеста који 
су кренули од вандализовања Градске куће чини ми се да, а сложиће се већина у овој 
сали, нема те силе која би ме пре натерала да у рукама држим те ваше отпорашке симболе 
од 2000. – те године па на овамо. Већ искључиво могу да држим у рукама свећу као што 
смо и учинили и у цркви за славу Града Новог Сада, као што смо чинили  на другим 
местима која заслужују и јесу адекватно место за једну такву врсту помена. Свећа за нас 
српске радикале је била симбол страдања и наш осећај апсолутне емпатије. Ја ћу 
наставити даље без обзира на перформанс, те које имамо и у Скупштини и ван 
Скупштине. Наравно, пошто очигледно је њима интересантно да дивљају и да изводе 
различите перформансе, а не да чују истину и да чују како је заиста бити човек у овим 
ситуацијама. Српска радикална странка је става да кривична одговорност апсолутно мора 
постојати...“  
 

Председница Скупштине је опоменула одборнике да не добацују. 
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Марина Недељковић: ,,... и свако ко седи у овој сали или на било ком другом месту 
ће се асполутно сложити са њим. Пошто овде имамо неки неиздрж у одборницима 
опозиције, молим вас ваше фрустрације износите на неком другом месту, а не док ја 
говорим. Имате итекакве, али будите тако храбри па их изнесите овде где им је место, а 
не да добацујете са скупштинске говорнице апсолутно ме не интересује то што имате да 
кажете. Ви ваше поштовање према свему о чему овде данас говоримо показујете вашим 
недоличним понашањем. Драге колеге одборници, мислим да је апсолутно јасно ко данас 
има или нема моралну одговорност да говори о свему овоме о чему данас говоримо на 
дневном реду. Господин из ДСС-а је шаљиво покушао да имплементира односно, одузме 
реч господи испред Милана Ђурића. Мислим да вама из ДСС-а заиста не приличи да се 
играте са речи господин, јер господин који овде заиста седи јесте господин у односу на 
све вас који сте ваше политичке ставове мењали како ветар дува током ваше каријере. 
Хвала колегинице на подршци. Оно што још желим да вам кажем чини ми се данас ако 
можемо у овом тренутку да сумирамо и доведемо неке закључке овде као суштину нашег 
дневног реда јесте да одборници опозиције апсолутно, извините на изразу, појма немају о 
чему причају, појма немају ни шта пише у Пословнику о раду Скупштине Града Новог 
Сада, које су им надлежности, које су им одговорности и шта уопште могу да чине или не 
чине. Сама чињеница да неки одборници заиста верују да за изговорену реч на овој 
говорници неко може и треба да сноси кривичну одговорност је њима на част, њиховом 
интелекту, њиховом знању и њиховим капацитетима да читају скупштински материјал и 
све друге списе. Господине  Бачулов ево да вам се обратим са ове говорнице. Мислим да 
треба још једном да прочитате шта Ви са вашом одборничком легитимацијом можете или 
не можете и џаба се позивате на ваше адвокате када је апсолутно јасно да све што 
изговорено за овом скупштинском говорницом јесте дозвољено и не подлеже кривичној 
одговорности. Не морате бити врсан правник да би то разумели али довољно је да будете 
упућени у свој посао што је заиста велико питање ко овде од вас то чини. Заиста немам 
намеру да се даље надговорњавам са фрустрацијама и осталим изливима негативних 
емоција опозиције и заиста се захваљујем још једном свим колегама који су данас 
учествовале у овој расправи и показали смо не да се расправе не бојимо него да апсолутно 
имамо све аргументе и стојимо не само иза Милана Ђурића него и целокупног његовог 
тима и Градског већа.“ 
 
 Драгана Крагуљац: ,,Вас смо драги колега изгласали да напустите ову салу, не 
знам шта радите овде више. У реду је. Овим дамама и господи који су тражили сазивање 
ове данашње Скупштине, ако уопште тако можемо да их назовемо јер они су показали 
данас својим понашањем да су све само не даме и господа. Они шире спинове о 
корупцији и нестручној градњи, њима не треба веровати ама баш ни реч. А разлог за то је 
сасвим једноставан, јер они о инвестицијама и градњи не знају апсолутно ништа. Они о 
честитости и објективности не знају ништа и када вам говоре да су Вучић, Вучевић и 
Српска напредна странка криви на железничкој станици не говоре они то да бисмо ми 
открили стварне кривце и стваран разлог ове страшне трагедије. Они на несрећи граде 
своју политичку платформу јер немају апсолутно   никакав ни план ни програм. Они не 
знају да држава гради објекте, а знате зашто? Зато што су они распродали све фабрике, 
затворили све фабрике, донели су закон о јавним набавкама на основу ког те исте данас 
објекте који су важни за државу граде приватне компаније. Они не знају ни ко пројектује 
ни ко контролише, а још мање ко надзире. И када вам кажу да се то њима није дешавало, 



35 

 

па није могло ни да им се деси, а знате зашто? Зато што они у своје време нису ништа ни 
градили, само су се уграђивали у пројекте који никад нису завршени или који су се 
градили дуже него Скадар на Бојани. Рече један од колега да смо ми данас овде да 
причамо о аферама. Па ајде да причамо о аферама. Они су од 2007. до 2014. године 
градили Каменицу 2, а знате ли ви то је пуних 7 година. Знате ли ви колико изградња 
Каменице 2 требала да траје 14 месеци. Знате ли колико је изградња Каменице 2 требала 
да кошта 5,4 милиона евра, њено опремање 10,7 милиона евра, што износи нешто више од 
16 милиона евра. Знате ли ви колико је на крају изашла изградња Каменице 2? 35 милиона 
евра, и сад ја вас питам...“  
 

Председница Скупштине је опоменула одборнике да не добацују. 
 
 Драгана Крагуљац: „Ви нас зовете и говорите да смо ми убице и да су нама крваве 
руке. Колико Војвођана и Новосађана је умрло док сте ви седам година градили Каменицу 
2, а требала је да буде завршена за 14 месеци. Знате ли ви шта је могло да се изгради за 19 
милиона евра још једна Каменица. Могли смо да изградимо 20 школа или 40 вртића и сад 
након 12 година проведених у власти ви мислите да су Новосађани оболели од заборава, 
да су вам заборавили све ваше махинације и злоупотребе. Е па нису, Новосађани се јако 
добро сећају да су 2012. били 11 локална самоуправа, да су данас и знају да су данас 
одмах иза Београда и да је Нови Сад један од најпожељнијих градова за живот. 
Новосађани вам нису заборавили плату од 47.000 динара која данас износи 115.000,00 
динара. Такође један од претходних говорника је овде излазио са сликама показујући и 
таргирајући их, е па ја сам донела још неке слике, а то су слике фабрика које Српска 
напредна странка од 2012. године па све до данас изградила. Градоначелник Ђурић је 
приликом недавне посете Кини договорио изградњу још једне 15 фабрике и та фабрика ће 
обезбедити радна места за још 150 Новосађана. Гради се топлана Мајевица.“ 
 
 Председница Скупштине је указала одборнику Милошу Тубићу да нема право на 
реплику.  
 

Председница Скупштине је подсетила одборника Младена Цвијетића да је 
Скупштина изгласала меру удаљења са седнице, те га је замолила да се удаљи од 
говорнице и председавајућег стола.  

 
 Милан Алановић се јавио за реплику: ,,Када причамо о одговорности како је то 
мало пре споменула уважена колегиница којој заправо и реплицирам, морам да укажем 
наравно да треба преузети одговорност када се граде вртићи, школе, отварају радна места 
подижу и граде институције али мора се преузети одговорност када неко погине. Ви знате 
да је на једну особу пало у просеку 26 тона тамо. Страшни подаци. Можемо да се смејемо 
и да се зезамо, да причамо и масне вицеве, али овде у конкретном случају ,овде смо због 
одговорности. Није Милан Ђурић био на мешалици када се градило то тамо, али постоји 
политичка одговорност. Министар грађевине у Грчкој је дао оставку иако је при највећој 
железничкој несрећи људски фактор заказао. Неко је колико сам ја схватио притиснуо 
погрешно дугме на скретању, али у конкретном случају постоји политичка одговорност и 
за њега би можда било најбоље и лековито да просто одступи из овога што ја овде 
препознајем као скуп залуталих.“ 
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 Сања Драшко, председница Одборничке групе ,,Александар Вучић – Нови сад 
сутра“ јавила се за реч због повреде Пословника: ,,С обзиром да се напољу дешава и овде 
у сали седнице, па дешавате се ви као статитичка грешка господине  Цвијетићу који сте 
променули неколико дресова. Ви и ја се барем познајемо, што би рекли са неких изборних 
процеса у којима ја Вас победим, а Ви дођете да глумите осу, зољу и слично. С обзиром 
да смо исцрпели тему, хвала колеге, хвала лепо, тема је исцрпљена, одговорности те врсте 
нема, а политичка одговорност, како је навео и претходни одборник због чега сам се пре 
свега и јавила јер заиста имамо неко достојанство, неки дигнитет овде сви и заиста је 
немогуће да ми објашњавате да ако неко није радио на мешалици знате ово и оно. Знате 
заиста је то примитивно, ми  живимо у граду у коме нам је месец дана пре избора изгорео 
,,Контраст“ где је неко изгубио пријатеља, неко изгубио другарицу из гимназије. Знате, 
објашњавали сте нам да су го-го плесачице упалиле прскалице и да су се десиле хемијске 
реакције. Па да ли је био Игор Павличић крив? Па није људи, људи није. Зашто би Игор 
Павличић био крив за тако нешто што је неки орган издао дозволу ове и оне врсте? 
Мрежа није издржала оптерећење и десило се нешто. Да не бисмо ово продубљивали, с 
обзиром да заиста ми смо већина ми стојимо иза Градоначелника, радимо добар посао ми 
на терену радимо добар посао. Ми сваки дан радимо добар посао за Нови Сад и за 
Новосађане. Грађани то препознају тако су нам поверење дали на изборима, а вама дали 
пропорционално колико имате сада овде. Прелазимо на гласање, предлажем председнице 
док се није десило нешто више, јер имају озбиљнију намеру и тако смо најављивали 
заиста пре свега.“  
 
 Ђурађ Јакшић, заменик Градоначелника Града Новог Сада: ,,Ја заиста, неко ко има 
можда и понајвише искуства у овом Скупштинском дому, очекивао сам далеко више од 
господе из новосадске удружене опозиције, данас на овом данашњем заседању. Ево већ 
15-так дана се прича о овој седници Скупштине. Најављивано је обарање и 
Градоначелника и комплетне градске власти, али аргументација вам је веома веома слаба, 
веома танка. Да ли се ви нисте добро припремили за ову седницу очекујући да ћемо ми 
представници власти да избегнемо расправу и полемику са вама, па из тог разлога ово 
што смо чули у претходних сат-ипо до два је било врло врло неутемељено и слабо. Врло 
пажљиво сам слушао све говорнике изузев Маје Мрнуштик која једина није исказала 
острашћеност приликом говора, иако је тада бука напољу била најјача могућа. Сви остали 
ви на све могуће начине покушавате да сејете мржњу према Милану Ђурићу као  
Градоначелнику Новог Сада, а његова одговорност и ваша мржња према њему је 
искључиво из тог разлога што вас је растурио у парампарчад на локалним изборима који 
су одржани 2. јуна. Та разлика у гласовима од 30 или 40.000 је нешто што никако не 
можете да прогутате и нешто што никако не можете да прихватите. Слушао сам пажљиво 
мог дугогодишњег колегу у овом дому Борислава Новаковића како прича и о субјективној 
и о објективној одговорности, како позива Милана Ђурића и све нас на некакав морал али 
сте заборавили господине Новаковићу да последњег дана чини ми се марта 2012. године 
када сте Ви били политички шеф Игору Павличићу, а Игор Павличић  Градоначелник 
Новог Сада се десила једна од најтежих трагедија у Граду Новом Саду. Ја сам тада био 
председник Одборничке групе Српске радикалне странке у овом Скупштинском дому, 
имао сам 26 одборника укупно једну трећину. Никада на било који начин нисам покушао 
да злоупотребим трагедију која се десила у ,,Контрасту“ када је изгорело шесторо младих 
људи. Одговорност је тада далеко неупоредиво већа била Градоначелника из разлога, не 
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зато што је био објекат јавни, био је приватан али је ингеренција и инспекцијски надзор 
тада није био на Републици или Покрајини него је био на Граду. Никада ни у једном 
тренутку, а Ви ме демантујте ако не говорим истину, нисам покушао да се играм 
осећањима и емоцијама породица страдалих нити са животима тих шесторо младих људи 
који су изгорели. Чини ми се да је 31.март 2012. , 31. на 1-ви, Господине Новаковићу сте 
тада политички водили Демократску странку. Игор Павличић је био неко ко је 
беспоговорно испуњавао ваше налоге, а Ви налоге  Бојана Пајтића. У томе је разлика 
између вас и нас.  Ви покушавате на све могуће начине сада да импутирате, да пребаците 
одговорност на  Градоначелника Новог Сада, иако те одговорности нема. Па као неко ко 
је био на челу овога Града, како можете да правдате демолирање Градске куће у којој сте 
радили 4 године на основу гласова у то време већине у Граду Новом Саду. Неко ту 
спомену данас, каже разбијено неколико прозора и бачена је некаква фарба. Господо, та 
Градска кућа постоји 130 година, пуних 130 година преживела је први и други Светски 
рат, преживела зликовачко НАТО бомбардовање, а онда су дивљаци тог 5. или 6. 
новембра дошли испред Градске куће баш на дан када је троје Фирића у Ковиљу било 
сахрањено, две најмлађе жртве ове страшне трагедије која нас је све задесила 1. новембра 
и кренули да демолирају Градску кућу на најгори могући начин. Значи преживели први и 
други Светски рат и НАТО бомбе, једино дивљаке које сте Ви водили тог дана да руше 
Градску кућу у којој сте ви радили четири године. Једино та Градска кућа није успела да 
преживи, макар приземље Градске куће. Господине Новаковићу, као неко ко је био на 
челу овог Града, као неко ко је јако дуго година у овом политичком послу, ја Вас позивам 
да позовете и ове дивљаке доле што покушавају да упадну у Градску Скупштину, да им 
кажете да овде нема ни Лубарде ни Коњевића јер сте то покрали 5. октобра  када сте 
запалили Народну Скупштину Републике Србије. Да ли је довољно то што сте 
демолирали приземље Градске куће или је потребно сада да исто учините и од Скупштине 
Града? Позовите ваше присталице да се повуку да не ударају на нашу полицију, то је наш 
народ, то су наши пријатељи, родбина, комшије, кумови. Немојте да сукобљавате наше 
људе да иду једни на друге јер то смисла нема. Видео сам неки дан шта сте радили испред 
суда. Ви провоцирате полицију да реагује на најбруталнији могући начин. Па не исказује 
се вувузелама, пиштаљкама, шерпама и лонцима и буком пијетет према 15 жртава и према 
ово двоје што су веома веома тешко повређени. Хајте да се саберемо, хајте да мало 
саберемо мисли, немојте то радити зато што смисла нема. Нисте очекивали да ћемо да 
закажемо ову Скупштину, да ћемо да полемишемо са вама, а можемо да полемишемо 
седам дана овде са вама да укрштамо аргументацију. Данас када сте видели да 
аргументација иде у неком контра смеру по вас, кренуо је хаос. Овај је покушао да се 
баци доле кроз прозор и онда замера одборнику власти што га је спасио да скочи.  Дајте 
саберите се мало људи, дајте да радимо. Ми смо до сада од почетка овог сазива поред оне 
седнице на којој је биран Градоначелник и Градско веће у суштини имали још, ево ово је 
друга, имали смо још једну требала је бити озбиљна седница од 140 тачака дневног реда 
са усвајањем шесто месечног извештаја, завршног рачуна и ребаланса буџета. Ви сте и 
тада као зечеви побегли са поља полемике, побегли са говорнице Скупштине Града 
покушавајући да направите потпуни хаос. Покушавајући да пиштите да звиждите, да 
онемогућавате да на било који начин конструктивну и квалитетну расправу у овом 
Скупштинском дому. Господине Новаковићу то ми не личи на Вас, ако личи на све ове 
остале ваше сада коалиционе партнере. Ми смо макар у последњих 20 и кусур година 
укрштали политичку аргументацију, најчешће се нисмо слагали али никада са поља 
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полемике и са Скупштинске говорнице до сада нисте бежали, ово данас је заиста срамота. 
Видели сте да не иде како треба и одмах хаос, покушај изазивања хаоса. Па нас чека тек 
посао у неком наредном периоду, чекају нас доношење важних одлука у овом 
Скупштинском дому. Ми очекујемо да полемишемо са вама ако треба седам дана, седам 
дана, на то смо спремни, спремајте одборнике на мало боље, није поента хаоса. Скачете 
на Милана Ђурића, цртате му мету последњих месеци на најгори могући начин. Због 
чега? За шта је одговоран Милан Ђурић? За јавни објекат  под ингеренцијом Републике 
Србије, а није био одговоран Ваш послушник који Вас је безпоговорно слушао, који се 
зове Игор Павличић за трагедију која се догодила у ,,Контрасту“ 2012. године. Немојте да 
имамо аршине који су двоструки. Ајте да играмо фер поштено из разлога што су нас неки 
људи, наши суграђани бирали на локалним изборима. Oво стварно нема смисла. Бачулов 
нам овде прича бре бајке, човек сам рекао да је донео фекалије, да извините да заспе 
говнима градску кућу, а онда тражи потврду од Института за јавно здравље како нису 
фекалије него је то Зрењанинска вода којом ми трујемо Зрењанинце. Господине Бачулов, 
да Вам кажем, те Зрењаниинце са том водом коју сте донели, ако је вода у питању, 
највише су тровали ови ваши коалициони партнери из Демократске странке и Лиге 
социјалдемократа Војводине. Па јесу, они су Вам сада коалициони партнери, они су вам 
браћа и сестре из разлога што заједно са њима рушите Градску кућу и покушавате да 
провалите у Градску скупштину и због тога што сте оне вечери када је лупана Градска 
кућа Ви поливали ту исту Градску кућу, имовину Града, имовину свих нас фекалијама 
или зрењанинском водом. За том Зрењанинском водом, да вам кажем, последњих 20 
година Демократска странка и Лига социјалдемократа Војводине су тровали Зрењанинце. 
Потрошили огромне паре, па како то не знате? Да ли је могуће да Ви то не знате? Значи 
импутирајте то њима, а не нама, ајте саберите се. Да вам кажем нешто, ако је неко био 
оштрог језика за овом говорницом и није бирао да лопова назове лоповом, криминалца 
криминалцем, а честитог човека честитим човеком то смо били ми, то сам био ја као 
председник Одборничке групе Српске радикалне странке и српски радикали сви редом. 
По томе смо генерално познати већ 35 година постојимо на политичкој сцени, а Ви 
провалите трактором рампу, кажете да поливате фекалијама Градску кућу, а онда после 
тога тражите уверење Института за јавно здравље како нису фекалије него је Зрењанинска 
вода. Па спочитајте Зрењанинску воду Бориславу Новаковићу и Бојану Пајтићу и Ненаду 
Чанку, они су господарили сувереном Војводином готово 20 година. Нисам ја имао 12 
година да то исправим, ја сам постао део већине у Граду Новом Саду 28. августа заједно 
са политичком партијом која ме је предложила, а свих претходних 15, 16, 17 година сам 
био опозиција у овом Граду. Информишете се мало.“ 
 
 Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике да не добацују. 
 
 Ђурађ Јакшић: ,,Не можемо полемисати на овај начин.“ 
 
 Председница Скупштине је указала присутним одборницама и одборницима да не 
могу да полемишу са говорником у току његовог излагања и да имају могућност да се јаве 
за реч. 
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 Ђурађ Јакшић: ,,Вељко Крстоношић каже за време Маје Гојковић је подигнута 
гаража. Господине Крстоношићу, Борислав Новаковић био Градоначелник, чини ми се 
Горан Костић директор Завода за изградњу Града јесте 2004. али прва половина године 
када је монтирана та јавна гаража. Немојте да манипулишете чињеницама за овом 
Скупштинском говорницом. Друга ствар, те две гараже, Новаковић о томе буквално зна 
све, су биле постављене без грађевинске дозволе. За једну се и даље води спор и ту је 
Синиша Бубњевић високи функционер Лиге социјалдемократа Војводине уплетен у 
читаву ту набавку и читаву ту аферу која је потресала у то време Нови Сад. Није 
постављена јавна гаража за време Маје Гојковић него за време мандата Градочелника 
Борислава Новаковића је Горан Костић био директор ЗИГ-а. Дакле, морамо да говоримо 
само језиком чињеница. Најурнебесније од свега ми је када нам моралне придике држе 
лопови првог реда из некадашњег Српског покрета обнове, а сада Покрета обнове 
Краљевине Србије. Ти лопингери чега год су се дохватили претворили су у прах и пепео. 
Подсетићу вас док су били у коалицији са Бориславом Новаковићем и Демократском 
странком господарили су „Новосадском топланом“ 2008. године када су Топлану 
преузели биланси Топлане су били на позитивној нули, а 2012. године када су из Топлане 
одлазили 50 милиона евра је био дуг Новосадске топлане. Високи функционери тог истог, 
у то време Српског покрета обнове, су се о трошку јавног предузећа возили веровали или 
не формулом и болидом формуле по Немачкој. Дакле, та њихова бахатост је ишла до те 
мере. У то време су украли читаву Топлану. То су ти лопови који нама држе моралне 
придике, украли читаву топлану на Мишелуку која је након злочиначког НАТО 
бомбардовања конзервирана горе у непосредној близини Телевизије, а они под фирмом да 
су скупљачи секундарних сировина преко ноћи дошли па расформирали читаву нову 
Топлану конезрвирану 1999. године украли нешто што је вредности преко 2 милиона 
евра. Па су онда отишли у Завод за изградњу Града, господине Новаковићу, отишли да 
доврше оно што сте Ви са Боровицом започели. Влада Јелић је био свега 2 или 2,5 месеца 
директор Завода за изградњу  Града и успео да направи једну од највећих афера у Граду 
Новом Саду у последњих 30 година. А то је она ситуација када није пуштена меница на 
време и када је новац отишао на волшебан начин са рачуна Боровице на неке друге 
рачуне. Влада Јелић потпис испод читаве ове афере њега, а онда тај криминалац сведочи 
против Драгане Живковић и Зорана Бојовића у специјалном суду како су они криви за 
непочинство његово. Говорите овде о инвеститорима и о великим компанијама које су 
подобне режиму и тако даље и тако даље, па Боровицу је Борислав Новаковић као 
директор Завода за изградњу Града увео у посао на крајње волшебан начин по налогу у то 
време суверених господара Аутономне покрајине Војводине који се зову Бојан Пајтић, 
Драгослав Петровић, Душан Елезовић итд. итд. Значи, ту је афера започела, а завршена 
тиме што меница на време није пуштена и двоје људи ни криви ни дужни завршило у 
затвору годину и по дана, а Влада Јелић се у Адамовићевом насељу у једној луксузној 
вили која се наравно не води на његовом имену шири у вили која има неколико стотина 
или можда чак и 1000 квадрата опет са базенима и са свим оним додатним чудима. Где 
год су се појавили пакао Чистоћа па нека вам кажу људи из Чистоће шта су затекли после 
8 година Владимира Зеленовића и Владимира Јелића у градској Чистоћи. То је више било 
ових који су били на платном списку који нису долазили на посао него ови који су 
радили. Град прљав, Град у хаосу, немојте ви лопови из Покрета обнове Краљевине 
Србије, лопингери једни да држите моралне придике било коме. Прекините да изазивате 
хаос. Ево овај унук црногорског усташе Јеврема Брковића, Брајан Брковић ме снима. 
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Молим те Брајане да идемо у директном преносу, крупан кадар. Ти си унук црногорског 
усташе Јеврема  Брковића и срамота за овај Град да је правде и да је тужилаштва и 
полиције која ради свој посао завршио би у затвору зато што си кречио и фарбао државну 
и националну Српску заставу. Срам те било бре олошу један. Мало се господо боље 
припремите за расправу следећи пут, јер је ово данас било прилично танко.“ 
 
 Милан Ђурић, Градоначелник Града Новог Сада: ,,Ево након пар сати смо близу 
почетка гласања, након тога и доношење одлуке о поверењу Градоначелника, заменика 
његовог и Градског већа. Тражили сте Скупштину ванредну, то сте добили, као што је 
Ђурађ рекао нисте се нешто припремили чак и предлагач говорио мало мање од четири 
минута о тако важном, мислим значајном предлогу вашем толико о припреми. Али добро, 
мислим да смо се ми врхунски припремили, нисте ви толико ни очекивали, али бих 
скренуо пажњу на једну другу ствар која се дешава. Док ми овде расправљамо о изузетно 
важној тачки дневног реда, а то је оно што смо најављивали како Дина, а након ње и наша 
шефица Одборничке групе Сања Драшко, а то је да искључиво ваша намера насилно ући, 
а онда и на силу принуду преузети власт. Вас само на тај начин занима да дођете на власт, 
а не изборима који су били 2. јуна. Опет да се вратимо, мислим да је био 27. септембар 
Скупштина Града Новог Сада одборници опозиције око Дине председнице Скупштине 
вувузуеле, пиштаљке, добацивања, претње, вређање снимање нас којима ви претите, 
којима добацујете, потпуни апсурд сада и у суштини добијете данас да расправљате о 
томе да бирамо, односно да опозовемо Градоначелника и Градско веће. Испред људи 
протествују и гледају насилно како да уђу, а међу њима исто тај један кога је мој заменик 
господин Јакшић помињао, господина Јелића. Ето он би поново да се врати у Скупштину, 
али насилним путем. Господо, не можете ви доћи на власт овим путем како сте мислили, 
као што не можете да уплашите ни Бранкицу која седи у нашим просторијама, у нашим 
просторијама седи, ради жена свој посао страначки и улазите лепите, након тога излази 
напоље, заврћете јој руке, претите, мислим да то није нормалан Нови Сад. То грађани 
нису заслужили који су нас бирали и вас и нас нису заслужили, али добро ви то тако 
желите, познајете изгледа само начин улице, али ја и даље кажем а и тврдим да се само 
путем избора долази на власт. Имали сте пре...“  
 
 Председница Скупштине је опоменула одборнице и одборнике да не добацују 
Градоначелнику у току његовог излагања и указала им да имају могућност да се јаве за 
реч. 
 
 Милан Ђурић: ,,...Имали сте пре пет месеци да грађани, да се измеримо, сећате се 
да сте говорили Нови Сад је изгубљен, узимате Нови Сад, побеђујете. Ја се надам да ћете 
нас увек тако побеђивати како сте нас победили 2. јуна. Надам се. Не долази се путем 
улице на власт. Били смо, ево Јакшић, био је Шијак, били смо на станици 1. новембра, ви 
сте већ тада увече почели да организујете форуме, групе, друштвене мреже да се већ 
крећу протести. И лепо Ђурађ се сетио, ми смо били на сахрани код породице Фирић, 
Сара, Валентина и њихов деда Ђорђе. Ви сте то вече разрушили Градску кућу, разрушили  
Градску кућу. 130 година постојања Градске куће. Па то је невероватно како сте 
разрушили, значи невероватно како сте разрушили...“ 
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 Председница Скупштине је поново опоменула одборнице и одборнике да не могу 
да добацују и ометају говорника.  
 

Милан Ђурић: ,,... ишарали Градску кућу, поломили цело приземље, убацивали 
топовске ударе, убацивали бакље...“ 
 
 Председница Скупштине је још једном опоменула одборнице и одборнике да не  
добацују са места и да указала им да имају могућност да се јаве за реч. 
 
 Милан Ђурић: ,,... и онда након тога опет апсурд. Проглашавате да су то неки 
чланови Српске напредне странке разбијали своју Градску кућу, а онда након тога кажете, 
односно идете испред суда и протествујете да пусте људе који су у притворима. Тако да, 
разрушите Градску кућу, онда протествујте, идете испред суда при томе тражите да се 
процесуирају људи, не дате ни суду ни тужилаштву, ни адвокатима ни странкама које има 
своје поступке да раде уопште. Три дана тероришете суд. Након тога ишарате ево по 
последњем догађају читав Градски трг. Само вандализам, само уништавање наше 
имовине, јавне имовине и сад ево док разговарамо немамо одлуку, значи још увек нема 
одлуке док ми разговарамо људи. Нема одлуке. Неко је рекао од вас грађани протествују 
12 минута. Мени је тих 12 минута мало дуже сад, а у суштини грађани гледају и 
покушавају да уђу унутра, активисти. Ја подсетио Бачулова, господина, Ви сте говорили 
неко ми је послао на инстрагаму, са инстрагама како сте говорили да никада нећете ићи са 
Ђиласом. И ја разумем Вас да ви нисте у коалицији, можда и јесте али добро, ви заједно 
идете у протесте. Ја не бих онда протествовао са тим човеком ако сте рекли да нећете 
никада бити на његовој страни. Чекајте, јер је он исти као и Српска напредна странка. 
Немојте онда, није ред да тако идете. Није у реду. Драго ми је да стојите, ја да стојим тако 
иза својих речи не бих ишао на протесте са њим. Али оно што не можемо да вратимо је 15 
људи који су настрадали. Оно што не можемо да вратимо, то је губитак 15 живота. 
Тренутно Клинички центар Војводине се бори за још две особе, за Вукашина и Теодору и 
даће Бог да они преживе да се врате својим породицама које их обилазе сваки дан по 
више пута и тренутно морамо се борити за та два живота. Ми као Град ћемо увек гледати 
да помогнемо и колико год можемо да помогнемо породицама, одржавамо њихове 
контакте са њима контакте. Неко је добацио оданде мислим да стварно није примерено и 
ружно да сам ишао да се фотографишем. Нисам ишао да се фотографишем. Никада се 
нисам фотографисао ни са породицама, ни када сам ишао у куће њихове да разговарам и 
пре сахране и током сахране и након сахране. Ићићу поново и на 40 дана. Морамо помоћи 
тим људима јер они су претпели ненадокнадив губитак. Фирићи троје људи су изгубили 
нећу да вам читам поруке које ми је господин  Фирић слао синоћ, али биће време и за те 
ствари, нема везе. Ја сам убеђен да ће победити политика која жели да ради, а не да 
ратује. Политика која жели и стабилност и мир и да никада улица у Србији, па и у Новом 
Саду неће диктирати ко ће бити на власти, јер је то пораз демократије. А тренутно кажем, 
немамо још увек резултат о гласању о смени Градоначелника и Градског већа, а ми имамо 
покушај људи да уђу у Скупштину Града Новог Сада. То није Нови Сад.“  
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У складу са чланом 49. став 1. Закона о локалној самоуправи, чланом 62. став 1. 
Статута Града Новог Сада и члана 29. став 2. Пословника Скупштине Града Новог Сада, 
Градоначелник може да буде разрешен пре истека времена на које је биран, на 
образложен предлог најмање једне трећине одборника, на исти начин на који је изабран. 

 
 О разрешењу Градоначелника, Скупштина одлучује тајним гласањем већином 

гласова од укупног броја одборника. 
 
У складу са чланом 109. Пословника Скупштине Града Новог Сада, прописано је 

да тајним гласањем руководи председник Скупштине коме помаже секретар и два 
одборника изабрана на седници, на предлог председника Скупштине. 

 
Председница Скупштине је предложила да јој у поступку тајног гласања помажу 

одборнице Сања Драшко и Лена Нешовић из Одборничке групе Александар Вучић - Нови 
Сад сутра. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 48 

одборника гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је један одборник 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 
Председница Скупштине је позвала одборнице Сању Драшко и Лену Нешовић да 

приступе председавајућем столу, ради помагања у спровођењу тајног гласања за 
разрешење Градоначелника Града Новог Сада. 

 
На основу поднетог предлога за разрешење Градоначелника, у складу са чланом 

109. став 3. Пословника Скупштине Града, израђен је гласачки листић који је оверен 
печатом Скупштине. 

 
Тајно се гласа заокруживањем на гласачком листићу реч „ЗА“ или „ПРОТИВ“ 

предлога и гласачки листић одборници спуштају у гласачку кутију по прозивци. 
 
Председница Скупштине је обавестила да ће се сваком одборнику по позиву према 

азбучном реду почетног слова презимена уручити гласачки листић. 
 
Пошто су обављене све припреме за тајно гласање, председница Скупштине је 

објавила почетак гласања и замолила одборнице и одборнике да по позиву приступите 
председавајућем столу ради преузимања гласачког листића и гласања. 

 
У току гласања, председница Скупштине је више пута апеловала на одборнице и 

одборнике из реда опозиције да седну на своја одборничка места и омогуће несметан ток 
гласања, а одборника Мирана Погачара да се удаљи од Градоначелника Града Новог Сада 
и заузме своје одборничко место.   
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 Након што је констатовала да је свим присутним одборницама и одборницима 

омогућено да гласају, председница Скупштине је закључила поступак гласања, те се у 
складу са чланом 110. Пословника Скупштине Града, прешло на утврђивање резултата 
гласања. 

 
 Након утврђивања резултата гласања, у складу са чланом 112. Пословника 

Скупштине Града Новог Сада, председница Скупштине је објавила да је 25 одборника 
гласало „за“, да је 48 одборника гласало „против“ Предлога за разрешење Градоначелника 
Града Новог Сада, те је констатовала да Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника није усвојила Предлог за разрешење Градоначелника Града Новог Сада, 
односно да је одбијен наведени предлог. 

 
Пошто је завршен рад по утврђеном дневном реду, председница Скупштине је 

закључила V седницу Скупштине Града Новог Сада у 14.08 часова. 
 


